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Wi-j zejje?

Wat z
eg 

je? Dialectspreuk van de maand
Van oeëver de grens 
(zônger vertaling):

    En as de ut nie wit   
  kunde ut altijd 
             nog behange!

ZAT 30 DEC  |  19:30 uur

Harmonie St.-Joseph 1880 Weert
Sylvesterconcert

munttheater.nl/agenda

Het theaterseizoen
  is weer gestart!

VR 5 JAN  |  20:15 uur

Rhythm of the Dance
Irish New Year Party

Waylon
Gewoon Willem

WO 24 JAN  |  20:15 uur

Rundfunk
Schau

DO 25 JAN  |  20:15 uur

Kijk voor alle data van de Boonte Aovendj 
en de Boonte Femiêlie Middig 2024 van 

V.V. De Rogstaekers op onze website:

Start het nieuwe jaar met deze dynamische dansshow 
met traditionele Ierse dans en muziek.



Door Maarten Prinsen

Knokken van kinds af aanKnokken van kinds af aan
Een zorgelijk begin
Gezondheid. Voor velen iets vanzelfsprekends, maar niet voor de 22-jarige 
Aron Hölzken. Al zijn hele leven kampt hij met Congenitale Myopathie, een 
chronische spierziekte. Dit zorgde ervoor dat hij direct na zijn geboorte 
naar het Academisch Ziekenhuis Maastricht overgebracht moest worden voor 
specialistische zorg. “De situatie was zeer ernstig en de kans was aanwezig 
dat ik zou overlijden op weg naar het ziekenhuis. Voordat ik naar huis mocht, 
heb ik de eerste vier maanden van mijn leven doorgebracht in het ziekenhuis 
in Maastricht”, vertelt hij.

Een sterke wil
De jeugd van Aron verliep logischerwijs anders dan die van een gemiddeld 
kind. “Ik kon pas op mijn derde lopen en vanaf mijn geboorte tot en met mijn 
18e ging ik gemiddeld twee keer per week naar het ziekenhuis voor controles 
en onderzoeken. De normale activiteiten die je als kind onderneemt, zoals 
sporten of buiten spelen, hadden bij mij meteen een weerslag op mijn lichaam. 
Ik werd vrijwel direct ziek en moest enkele dagen thuisblijven. Daarnaast werd 
mij door mijn omgeving, met de beste bedoelingen uiteraard, vaak verteld wat 
ik allemaal NIET zou kunnen.” Dit liet Aron tot zijn puberteit over zich heen 
komen. “Naarmate ik ouder werd, ging ik echter steeds meer nadenken over 
mijn situatie en de keuzes die tot dan toe voor me gemaakt werden”, legt 
hij uit. “Hierdoor ontwikkelde ik een sterk besef over wat ik zelf wilde. Dat 
resulteerde erin dat ik op mijn vijftiende de stoute schoenen aangetrokken 
heb en, tegen alle adviezen in, enkele vechtsporttrainingen gevolgd heb 
zonder dat iemand het wist.”

Gaan voor de sport
Aron heeft een duidelijke, sterke visie over zijn situatie: “In mijn optiek heb je 
na een moeilijke start in je leven twee keuzes. Je blijft slachtoffer en incasseert 

talenttalent

de klappen, of je gaat de strijd aan om een verandering teweeg te brengen.” 
Het mag duidelijk zijn dat Aron voor de tweede optie gekozen heeft. 
“Mijn hele leven lang heb ik te horen gekregen dat ik minder sterk, snel en 
capabel zou zijn dan anderen. Dat heeft me uiteindelijk doen besluiten om 
tegen alle adviezen in te stoppen met alle ziekenhuisbezoeken en medicatie. 
Ik wilde op eigen kracht sterk en weerbaar worden en heb mezelf een duidelijk 
doel gesteld.”

Aron stelde zichzelf de vraag hoe hij zijn criticasters voor eens en voor altijd 
het tegendeel kon bewijzen. “Het antwoord had ik vrij snel gevonden”, lacht 
hij. “Namelijk: fysiek de strijd aangaan met ‘gezonde mensen’. Ik heb toen 
besloten dat ik MMA (Mixed Martial Arts, een vechtsport waarbij verschillende 
vechtsporten gecombineerd worden) ging doen.”

Aron ging vervolgens bij enkele sportscholen aan de slag om alle facetten van 
diverse vechtsporten onder de knie te krijgen. Dit doet hij inmiddels al vier jaar. 
“Momenteel leef ik voor de sport. Ik ben streng voor mezelf en gebruik geen 
alcohol of andere genotsmiddelen. Daarnaast spendeer ik vele uren aan het 
doen van onderzoek naar voeding en herstelmethodes. Regelmatig laat ik 
bloed prikken om een goed beeld te krijgen van mijn hormoonhuishouding. 
Met name het testosterongehalte is hierbij van belang. Dit heeft namelijk 
invloed op de snelheid van het herstel, de spieropbouw en de vetverbranding”, 
verduidelijkt hij.

Teamwork
Aron traint graag en veel, maar bij de reguliere trainingen voelde hij zich daarin 
toch beperkt. Dit had te maken met het feit dat hij aan lessen op bepaalde 
tijdstippen gebonden was en aan de indeling van de lessen zoals die door de 

coaches bepaald werden. “Ik wil kunnen trainen als ik 
daar behoefte aan heb en op basis van de oefeningen 
die voor mij op dat moment prioriteit hebben.” Aron 
merkte al snel dat er meer gelijkgestemden waren 
en zo ontstond het idee om met een groep samen in 
Weert te gaan trainen. Dit deden ze in weer en wind 
op grasveldjes in de stad. 

“Deze groep groeide uit tot een eigen team van zo’n 
25 vechtsporters. Uiteindelijk wilden we toch graag 
een eigen plek hebben waar we ons professioneler 
op de sport konden gaan toeleggen”, aldus Aron. “Dit 
had wat voeten in de aarde, maar het is gelukt en we 
hebben nu een ideale locatie gevonden waar elke dag 
zo’n drie uur getraind wordt”, laat hij met gepaste 
trots optekenen.

Over de toekomst is Aron optimistisch: “Ik ben volop 
bezig met mijn MMA-trainingen en het is mijn doel 
om uiteindelijk wedstrijden te gaan vechten. Als ik er 
klaar voor ben, is dat zowel een fysieke als mentale 
overwinning. Ik ben van ver gekomen, maar heb 
nooit opgegeven en ben niet bang. Dat komt voort 
uit mijn rotsvast geloof in God. Voor mij is dat het 
allerbelangrijkste; ik ben ervan overtuigd dat ik alles 
aan Hem te danken heb. De bewondering die mensen 
uitspreken is leuk, maar voor mij gaat alle glorie naar 
God, niet naar mezelf!”
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Door Arjanne van Voorst
Het zal je maar gebeuren. Koop je een huis uit 
1974, informeer je naar de energiekosten, maar 
blijken die in de praktijk bijna zes keer zo hoog 
te zijn. Het overkwam Joyce Dur die op zoek 
was naar een nieuwe woning en deze vond aan 
de Ambachtenhof in Weert. Ze woont er samen 
met haar twee kinderen. Dat er iets moest ge-
beuren was duidelijk. Maar wat en hoe? Voor 
gratis energieadvies klopte ze aan bij Warm 
Wonen in Weert. 

Bruine schrootjes
Buiten in de tuin herinnert een container met 
puin en afval aan het vele kluswerk. Bij binnen-
komst voel je de warmte in huis. Nog niet alles 
is af, maar als je het vergelijkt met de foto’s van 
hoe het was dan rest enkel lof. “Het huis is uit 
1974. Vijftig jaar is er niets aan gedaan. Overal 
zaten bruine schrootjes en het was nagenoeg 
niet geïsoleerd”, vertelt Joyce Dur, de nieuwe 
eigenaar. Ze komt uit Den Haag en woont sinds 
2014 in Nederweert. Joyce heeft fotografie, en 
dan specifiek reclame en fashion, gestudeerd aan 
de Koninklijke Academie voor Beeldende Kunsten 
in Den Haag. Ze heeft als freelancefotograaf ge-
werkt, maar rolde al snel als projectmanager in 
de ICT. Sinds twee jaar is ze Scrum Master bij 
het ministerie van Binnenlandse Zaken in Den 
Haag. Daarnaast verkoopt Joyce jurkjes, speci-
aal gemaakt voor jongens met merknaam Little 
Prince Charming. In april 2022 bezichtigde Joyce 
het te koop staande huis aan de Ambachtenhof in 
Weert. “Ik was helemaal weg van de speelsheid 
binnenin de woning. Aan de buitenkant zie je niet 
dat er vijf verdiepingen zijn. Het eigen karakter 
wilde ik in de originele staat behouden.” 

Hoge energiekosten
Bij het tekenen van de koopovereenkomst infor-
meert Joyce naar de energiekosten. Die zouden 
rond de honderdvijftig euro per maand liggen. De 
werkelijkheid is echter anders. Joyce danst samen 
met wethouder Suzanne Winters bij dansschool 
Fresh. Tijdens de dansles sprak Joyce met Suzanne 

Winters over de aanstaande koop. “Ik wist toen 
nog niet wat de werkelijke energiekosten waren, 
maar wilde sowieso gaan isoleren. Suzanne gaf me 
de tip van Warm Wonen in Weert.” Ik ben naar de 
site gegaan en zag dat Warm Wonen in Weert zich 
belangeloos inzet en niks wil verkopen.” Ze vult 
online het formulier in voor een energiecoach aan 
huis en komt in contact met projectleider Frans 
van Tuel. Op 20 juli plant Joyce een overleg met 
Frans, een energiecoach in opleiding en de eigena-
resse. “Toen kwamen de echte energierekeningen 
en verbruik boven tafel en hebben we besproken 
wat als eerste moest gebeuren om die kosten naar 
beneden te krijgen.”

Dikke isolatie
Het dak wordt als eerste aangepakt. “Het is een 
groot oppervlak. De meeste warmte verdwijnt 
door het dak naar buiten.” Aan de onderkant komt 
isolatiemateriaal. Het betekende weg schrootjes, 
weg authentieke karakter. Iets wat Joyce net niet 
wilde. “Maar als het plafond er dan toch uit moet, 
dan maar overal. Anders heb je een stijlbreuk en 
dat ziet er niet uit.” Alleen het toilet is in origine-
le staat behouden. Voor het dak kiest Joyce voor 
het dikst mogelijke isolatiemateriaal, 16 cm dik 
met een Rd-waarde van 6,45. “Je doet het maar 
één keer, dan kan het maar goed zijn.” In het dak 
zaten meerdere wespennesten. “Blijkbaar is het 
hier goed toeven.”

Eigen aannemer
Joyce pakt ruimte voor ruimte aan. Ze is haar ei-
gen aannemer, denkt in concepten en vindt het 
fijn om met haar handen te werken. Ze sloopt, 
stukadoort en kit. Al die tijd woont ze samen met 
haar kinderen in het huis. De bestaande dakkapel 
lekte en stond op instorten. Dus die wordt vervan-
gen. Er komen HR++ glas en nieuwe kozijnen in en 
de muren worden verhoogd. Een tweede, geheel 
nieuwe, dakkapel volgt. In de woonkamer wordt 
de vloer geïsoleerd met TonZon (luchtkussentjes 
in de kruipruimte). De convectorputten maken 
plaats voor lage temperatuur radiatoren. Bij het 
isoleren van de spouwmuren merkt Joyce direct 
resultaat. Het was gelijk een stuk behaaglijker in 
huis. De truien konden uit.” Tot slot kwamen er 
nog een nieuwe keuken met inductiekookplaat, 
zonnepanelen (20) op het dak en afgelopen zomer 
een hybride warmtepomp.

Impact op milieu
Bij de keuze van de materialen let Joyce op de im-
pact die ze hebben op het milieu. “Ik kies bewust 
voor materialen die zo min mogelijk nadelig zijn 
voor het milieu. Wel met de kanttekening dat het 
verschil in prijs niet te hoog mag zijn.” Vandaar 
de keuze voor TonZon en witte pluisjes glaswol in 
de spouwmuur. 

Tips heeft Joyce zeker. “Begin bij het ‘future 
proof’ maken van een bestaande woning met iso-
leren en dan specifiek met de spouwmuur. Daar 
merk je meteen het verschil.” Verder is Joyce een 
voorstander van het verduurzamen van bestaande 
woningen. “De ecologische voetafdruk daarvan is 
minder groot dan alles slopen en een compleet 
nieuw huis neerzetten.” 

Aan de slag in  een  bestaand huisAan de slag in  een  bestaand huis

uitgelicht

Maak een 
afspraak met de 

energiecoach

Joyce Dur.

Het resultaat van alle inspanningen is dat 

het huis van Joyce van energielabel G naar 

A is gegaan. De energierekening is van 860 

euro naar 260 euro per maand gegaan en zal 

door de warmtepomp nog minder worden. 

De investeringen zijn moeilijk in cijfers uit 

te drukken, aangezien Joyce veel zelf heeft 

gedaan. Informatie over de verbouwing 

vind je op instagram @joyfulhomerevival.  

www.warmwoneninweert.nl

Wat is een bijzondere uitvaart?
Naar mijn mening is elke uitvaart bijzonder. Of je nu thuis 
afscheid neemt in je eigen tuin, in de kerk, in de aula van 
een crematorium, op een (natuur)begraafplaats of in jouw 
stamkroeg. Ieder mens is uniek en verdient het om
afscheid te nemen op de manier zoals het leven is geleefd. 

Mijn naam is Sandra en ik ben inmiddels 13 jaar werkzaam 
in de uitvaartbranche. Als mensen mij vragen welke baan ik 
heb wordt mijn vak meestal betiteld als bijzonder. 
Of dit ook zo is... dat weet ik niet.
Als je maar iets doet waar je je goed bij voelt en dat zal met 
ieder mens anders zijn. Een familie te mogen helpen met 
de vormgeving van het laatste wat zij voor hun dierbare 
kunnen doen, dat is voor mij het mooiste wat er is. 
Het zorgen en ont-zorgen!

Voor mij is het bijzondere aan mijn beroep, dat ik de 
persoon waarvan afscheid wordt genomen, soms zelf heb 
mogen ontmoeten of zelfs goed heb gekend. Dit kan zijn 
doordat mensen mij uitnodigen om hun afscheid met mij te 
bespreken als zij nog in leven zijn of als ik de man, vrouw, 
de jongere of het kindje heb gekend in mijn privéleven. 
Want ja, dat komt natuurlijk ook voor. Ook ik moet afscheid 
nemen van mensen die mij dierbaar zijn. 
En ook dan probeer ik met heel mijn hart er te zijn voor de 
mensen om mij heen. 
Sandra Jacobs, uitvaartleidster

Wat is een bijzondere uitvaart?

www.vandeursen-uitvaart.nl
informatie@vandeursen-uitvaart.nl

Er is veel belangstelling voor de nieuwe 
Lichtenbergwandeling van de stadsgid-
sen. 

In een coproductie met Stichting Be-
houd de Lichtenberg werkt stadsgids 
Harrie Mennen samen met de succes-
volle filmmaker Jo van Geneijgen aan 
een prachtige film over het Bisschop-
pelijk College en De Lichtenberg. In 
deze film, die begin 2024 wordt gepre-
senteerd, wordt ook aandacht besteed 
aan het oude College in de binnenstad 
en de brand in november 1962 van ge-
bouwen aan de Molenstraat.

Op de grote foto zien we de gevels in 
de Molenstraat na de brand. Rechts is 
de deur en etalage te zien van bakker 
Nouwen. Hier kochten wij als studen-
ten voor 35 cent altijd een heerlijk 
rond Weerter vlaaitje. Bijna mijn hele 
zondagsgeld ging eraan op. 

Op de kleine foto zien we de rook-
pluimen nog uit het dak komen. Het 
gebouw op de voorgrond is het Munt-
gebouw, al bijna 50 jaar Taverne de 
Oude Munt. In het Kanton Weert van 
16 november 1962 staat een spannend 
verslag van de brand: 
’In de nacht van 14 op 15 november 
brak brand uit in de oudste vleugel 
van het Bisschoppelijk College aan 
de Molenstraat (…) De op de eerste 

Door Koos Neijnens i.s.m. Stadsgidsen Regio Weert • Reageren: info@stadsgidsenweert.nl • Bron: Beeldbank Gemeentearchief Weert 

beeldvantoen

Beeld ToToeennva
n

va
n

   Brand in  Brand in 
de Molenstraat  de Molenstraat  

verdieping wonende leden van het 
personeel, G. Smets en W. van Laer, 
werden tegen half drie wakker door 
een verstikkende rook die hun kamers 
binnendrong. Met de grootste moeite 
konden zij via de lange gang de trap 
bereiken, die hen op de begane grond 
bracht. Daar realiseerden zij zich plot-
seling dat op de zolderverdieping nog 
een lid van het personeel sliep, mejuf-
frouw T(rieneke) Bergs. De heer Smets 

rende naar boven en in zijn grote haast 
rukte hij de klink van haar kamerdeur. 
Terwijl hij zich wederom naar bene-
den spoedde om gereedschap te ha-
len, zocht mejuffrouw Bergs voorlopig 
een veilig onderkomen in de dakgoot, 
waaruit zij later werd bevrijd’. 

Trieneke Bergs 
gered uit de dakgoot

35 cent voor
een vlaaitje
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Meer info over 
protonentherapie

debestewensen

*
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Namens Van Nieuwenhoven 
Mobility wensen wij jullie fijne 
feestdagen en een gezond en 
gelukkig 2024. We gaan er 

samen met u weer een mooi  
jaar van maken.

Bart en Caroline

Fijne feestdagen en een 
gelukkig en vooral 

gezond 2024 gewenst.
 

Frank

We hopen dat iedereen er 'warmpjes' bijzit 
deze winter. Gezellige feestdagen

 en een gezond 2024.

het Warm Wonen in Weert-team

Fijne feestdagen en 
een gelukkig, gezond en

 liefdevol 2024. 
Mogen al jullie 

dromen uitkomen!

Mark en Mariëlle    

Namens het gehele team van 
Van Deursen Uitvaartverzorging 
en Crematorium Weerterland,

de beste wensen voor 2024 voor 
iedereen!

Koester alle mooie momenten 
samen, maak plezier en zorg 

goed voor elkaar. 

Chayenne en Blossom

Sociaal werker voor geldzorgen 
het gaat om regelingen voor gezinnen met een laag 
inkomen. Eén van de uitkomsten uit het onderzoek 
was het aanstellen van iemand die de verschillende 
projecten met elkaar verbindt. En zorgt dat ouders 
worden ondersteund bij geldzorgen. Deze rol heb ik 
vervolgens mogen oppakken.”

Het werk richt zich in ieder geval op de basisscholen 
met het grootste aantal kinderen uit gezinnen met 
een laag inkomen. Sanne: “De ouders kunnen bij mij 
terecht voor vragen over hun financiën. Samen kijken 
we naar de mogelijkheden voor het gezin. En ik kan 
de ouders doorverwijzen naar de juiste organisaties, 
zodat zij goed worden ondersteund. Ook houd ik de 
netwerkpartners op de hoogte van de verschillende 
mogelijkheden binnen de gemeente Weert.”

Per school wordt er bekeken wat het meest 
passend is. “Bij basisschool Markeent zijn bijvoorbeeld 
tweedehands laptops voor een klein bedrag verkocht. 
Tijdens de uitreiking van de laptops heb ik mezelf 
voorgesteld, zodat de ouders mij weten te vinden. 
Op basisschool Aan de Bron ga ik in gesprek met de 
regiegroep ‘rekenen’ en ga ik samen met de leerkrachten 
geldlessen verzorgen aan de kinderen.”
Sanne is ook vraagbaak voor de leerkrachten, 
intern begeleiders en schoolleiders als het gaat om 
kinderarmoede. “Op deze manier wil ik ervoor zorgen dat 
gezinnen gebruik maken van de regelingen die er zijn. Dit 
zodat kinderen in Weert gelijke kansen hebben!” 

Zelfregiecentrum Weert: meedoen, samen doen
Het Zelfregiecentrum Weert bestaat 10 jaar. Irene 
is een vaste bezoeker en vertelt ons wat deze plek 
voor haar betekent. 
Irene heeft veel meegemaakt in haar leven. Ze 
heeft een traumatisch verleden dat een grote 
invloed heeft gehad op haar leven. Ze was tot niets 
meer in staat en heeft jarenlang bij verschillende 
instanties gewoond, zonder zich thuis te voelen. 
Door haar ervaringen had zij een laag zelfbeeld, 
durfde ze anderen niet te vertrouwen en vond ze 
het moeilijk om hulp te vragen. Via omzwervingen is 
zij uiteindelijk in Weert terecht gekomen. Nu heeft 
ze sinds een paar jaar een eigen huisje, dat ook als 
thuis voelt. 

Wat betekent het Zelfregiecentrum voor jou? 
“Het Zelfregiecentrum heeft mij geholpen om de 
knop om te zetten: ‘dit is geen leven, dit is overleven 
en dat moet anders.’ Ik heb bij het Zelfregiecentrum 
een veilige haven gevonden. Een plek waar ik mezelf 
mag zijn. Ik voel me gewaardeerd en gezien door 
de mensen om me heen, het is mijn aanvullende 
familie. Vroeger was ik erg onzeker en bang dat 

ik niks kon. Bij het zelfregiecentrum ben ik gaan 
bakken, mee gaan doen met creatieve activiteiten 
en gaan prikken. Hierdoor zag ik dat ik wel dingen 
kan! Mijn favoriete spreuk is nu: ‘ik heb het nog 
nooit gedaan, dus ik denk dat ik het wel kan’ 
(Pippi Langkous). Een enorm verschil met vijf jaar 
geleden!”, aldus Irene.

Je doet mee met het Prikteam. Wat brengt jou dit?
“Ik ben graag actief buiten bezig, dat maakt me 
rustig. Het prikken geeft me afleiding en helpt me 
om de dag door te komen. Ik wil ook een steentje 
bijdragen aan de maatschappij en dat kan ik op 
deze manier doen. De vergoeding is een klein 
extraatje dat helpt om je weer mens te voelen. Ik 
houd bijvoorbeeld erg van ijskoffie maar kan dat 
normaal niet betalen. Of ik koop er nieuwe kaarsen 
en wierook van, want ik houd ook enorm van 
gezelligheid”, zegt Irene.
 
Welke reacties krijg je als mensen je zien prikken?
“Mensen zijn heel aardig voor me. Ik krijg vaak 
complimenten en dat motiveert me weer extra. Ook 
krijg ik wel eens iets lekkers aangeboden. Ik vind het 
fijn om een praatje te maken met de mensen in de 
buurt. Vroeger vond ik dat heel spannend en durfde 
ik niet alleen de straat op. Het prikteam heeft me 
geholpen om deze angsten te overwinnen”, aldus 
een trotse Irene. 

Sinds kort is in Weert gestart met de ‘Sociaal werker 
geldzorgen’. Ouders en leerkrachten kunnen terecht 
bij Sanne van Ham van Punt Welzijn. Zij zal wekelijks 
op verschillende scholen aanwezig zijn.
Sanne:  “In het begin van dit jaar is onderzocht 
wat gezinnen met geldzorgen nodig hebben. 
Tijdens dit onderzoek bleek dat de gemeente 
van alles organiseert, maar dat veel inwoners en 
netwerkpartners hier niet van op de hoogte zijn. 
Ouders weten vaak niet waar ze recht op hebben als 

Ben je niet meer mobiel, maar 
je hebt wel vervoer nodig?
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Kindercongres ‘Gelijke kansen voor alle kinderen’

Wmo ondersteuning biedt 
Jenan Abeid een fi jne toekomst
Wmo ondersteuning biedt Wmo ondersteuning biedt 

De kinderen keken naar het interactieve spel van Helder 
Theater en praatten mee met de spelers. Een leerkracht 
zei: ”Het geeft een praktisch beeld van (verborgen) 
armoede en het onderwerp spreekt ze heel erg aan”. 
Op de vraag van de speler of ze aan haar beste vriend 
moet vertellen dat het thuis financieel niet goed gaat, 
antwoordde een jongetje: “Ja, ik heb dat ook gedaan. 
En nu is het veel makkelijker om weer mezelf te zijn.”

Naast het theater volgden alle kinderen 3 workshops. 
De workshop Proeverij, waarin kinderen blind een A-merk 
en een huismerk vergelijken, was een succes. Smaak 
en prijs werden besproken en de keuze welke je dan zou 
kopen. Een meisje: “Ik neem de goedkope chips, want 
dan kan ik 3 zakken voor hetzelfde geld kopen. 
En die is ook lekker.”

Ook de andere workshops over wonen, voeding, geld, 
groepsdruk, pesten etc. vielen in de smaak. Na afloop 
kregen de kinderen een goodiebag mee met onder 

andere de QuietKids, een stripboekje over armoede. 
De leerkrachten hebben daar een lesbrief bij ontvangen 
en kunnen het onderwerp verder in de klas behandelen.

Op 24 oktober kwamen ruim 600 kinderen van groep 7 en 8 naar het theatergebouw op het AZC 

voor een heus kindercongres. Een drukte van jewelste en een heel waardevolle dag.

Wij denken mee
De medewerker van De Vraagwijzer wijst de ouder op 2 mogelijkheden:
1.  ella roov tdleg eiD .etneemeg ed jib egardjibneodeeM ed roov gaarvnaA     

leden van een huishouden met een gezamenlijk inkomen tot 130% van 
het sociaal minimum (mensen met een bijstandsuitkering krijgen dit 
automatisch jaarlijks uitgekeerd).

2.  ,neneohcstrops tem tpleh dlegreeL .dlegreeL gnithcitS tem neggel tcatnoC      
een ouderbijdrage of contributie als daar even geen geld voor is. 
Een medewerker van Stichting Leergeld komt bij jou thuis om de situatie 
te bespreken. Waar kan jouw kind nu niet aan meedoen? En wat kan 
Leergeld voor jou doen? Je hoeft dus niet naar een loket. In aanmerking 

 of via 06-16534054.

Stel je voor, je woont met je gezin in Syrië en daar breekt een oorlog uit. Je bent moeder in een gezin 

met 4 kinderen en jij, je man en je kinderen moeten vluchten. Je had het goed in Syrië. Je was daar 

lerares wiskunde en leefde samen met je familie. Je laat noodgedwongen alles achter en moet in 

Nederland een nieuw bestaan opbouwen. Hoe moeilijk is het dan om te vertrouwen op jezelf, dat je dit 

aankunt en dat er nog toekomst is?

Dit is in het kort hoe de toen 42-jarige Jenan Abeid in 2017 in Weert terecht kwam. Jenan kwam in contact 
met een taalcoach van Punt Welzijn. De taalcoach zag dat Jenan vastliep in onze samenleving, een voor haar 
onbekende cultuur met vreemde gebruiken. De taalcoach heeft Jenan aangemeld bij de gemeente zodat zij 
begeleiding kon krijgen vanuit de Wet maatschappelijke ondersteuning, de Wmo. 

Al-Osra Zorg & Welzijn heeft de melding van Jenan opgepakt. Sadia Arissa is de begeleidster van Jenan en samen 
hebben ze al veel kunnen bereiken. Jenan vertelt dat ze veel van Sadia geleerd heeft waardoor haar leven in Weert 
is verbeterd en haar zelfvertrouwen is toegenomen: ”Ik wilde alles perfect doen en weet nu dat het beter is om 
prioriteiten te stellen. Hierdoor ervaar ik minder stress. Binnenkort start ik een opleiding en ga werkervaring op 
doen als intermediair”. Tip van Jenan: sta open voor hulp om te leren en neem ook zelf verantwoordelijkheid.

Taalhuis Weert - 1 jaar later...
Op woensdag 5 september 2018 werd het Taalhuis geopend in het 
Bibliocenter in Weert. Het Taalhuis is een ontmoetingsplek voor iedereen 
die ondersteuning zoekt op gebied van taal, rekenen of digitale vaardigheden 
en richt zich op inwoners die de Nederlandse taal (nog) niet, of niet meer 
zo goed beheersen.

Zo verzorgt het Taalhuis o.a. wekelijks een taalcafé. Zo wordt samen onder 
het genot van een drankje de Nederlandse taal geoefend door te praten over 
allerlei onderwerpen. Het taalcafé wordt inmiddels door 20 tot 25 mensen 
per week bezocht. Het Taalhuis verzorgt ook gratis taallessen, die wekelijks 
worden gegeven. In 2019 hebben ruim 80 mensen deze taallessen gevolgd. 
Bij het Taalhuis kun je ook terecht voor cursussen op gebied van basis 
computervaardigheid of het omgaan met websites van de overheid met 
behulp van DigiD. Het taalhuis is gevestigd in het Bibliocenter, 
Wilhelminasingel 250 in Weert, telefoonnummer 088-2432000.
Tel mee met Taal!

KORT & BONDIG
Schulddienstverlening ook buiten het Stadhuis
Wist je dat het team Schulddienstverlening ook spreekuren houdt op 
locatie? Je kunt ons vinden op de volgende locaties en momenten:

Algemeen Maatschappelijk Werk
Vogelsbleek 10 - Woensdag (oneven weken) 15:30 - 17:00
Wonen Limburg
Wilhelminasingel 175a - Donderdag (even weken) 10:00 - 11:30
Zelfregiecentrum
Roermondseweg 64 - Donderdag (laatste van de maand) 10:00 - 12:00
Weerter Minimagroep
Buurthuis Fatima, Nieuwstraat 11 - Maandag 2 december (ieder kwartaal) 
13:00 - 15:00
Weerter Minimagroep
Keenterhart, Sint Jozefskerkplein 3 - Woensdag 27 november 
(ieder kwartaal) 18:30 - 20:30

Blijf niet met vragen thuis zitten. Kom naar ons toe! 
Wij staan voor je klaar.

De Vraagwijzer wijst je de weg in de wereld van 
regelingen en voorzieningen op het gebied van 
wonen, welzijn, zorg, werk en inkomen. 

De Vraagwijzer onderhoudt contact met alle 
mogelijke aanbieders op deze gebieden. 
De medewerkers van De Vraagwijzer informeren 
en adviseren je gratis, stellen jouw belang 
centraal én stellen jouw privacy voorop.  

Maandag en donderdag is er een vrije inloop: 
geopend tussen 09.00 en 12.00 uur.
De vrije inloop is bedoeld voor het stellen van 
een korte vraag. Voor meerdere en uitgebreide 
persoonlijke vragen kun je een afspraak maken 
via onderstaand telefoonnummer.
 
Durf te vragen, wij helpen je graag verder! 

Bel 0495-575 000 
van 8.30 tot 12.30 uur bereikbaar 

vraagwijzer@weert.nl
www.devraagwijzer.nl

Nummer 76 - december- 2023

SAMEN LEVEN IN WEERT
Informatie over Wmo, jeugd, werk en inkomen

SAMEN LEVEN IN WEERT
Informatie over Wmo, jeugd, werk en inkomen

Nummer 34 • vrijdag 27 november • 2019

Bezoekadres: Wilhelminasingel 101, 6001 GS Weert - 0495-57 5000 - www.weert.nl    
Aan de tekst van ‘Samen leven in Weert’ kunnen geen rechten worden ontleend.

Kindercongres ‘Gelijke kansen voor alle kinderen’

Wmo ondersteuning biedt 
Jenan Abeid een fi jne toekomst
Wmo ondersteuning biedt Wmo ondersteuning biedt 

De kinderen keken naar het interactieve spel van Helder 
Theater en praatten mee met de spelers. Een leerkracht 
zei: ”Het geeft een praktisch beeld van (verborgen) 
armoede en het onderwerp spreekt ze heel erg aan”. 
Op de vraag van de speler of ze aan haar beste vriend 
moet vertellen dat het thuis financieel niet goed gaat, 
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te bespreken. Waar kan jouw kind nu niet aan meedoen? En wat kan 
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lerares wiskunde en leefde samen met je familie. Je laat noodgedwongen alles achter en moet in 

Nederland een nieuw bestaan opbouwen. Hoe moeilijk is het dan om te vertrouwen op jezelf, dat je dit 

aankunt en dat er nog toekomst is?

Dit is in het kort hoe de toen 42-jarige Jenan Abeid in 2017 in Weert terecht kwam. Jenan kwam in contact 
met een taalcoach van Punt Welzijn. De taalcoach zag dat Jenan vastliep in onze samenleving, een voor haar 
onbekende cultuur met vreemde gebruiken. De taalcoach heeft Jenan aangemeld bij de gemeente zodat zij 
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prioriteiten te stellen. Hierdoor ervaar ik minder stress. Binnenkort start ik een opleiding en ga werkervaring op 
doen als intermediair”. Tip van Jenan: sta open voor hulp om te leren en neem ook zelf verantwoordelijkheid.

Taalhuis Weert - 1 jaar later...
Op woensdag 5 september 2018 werd het Taalhuis geopend in het 
Bibliocenter in Weert. Het Taalhuis is een ontmoetingsplek voor iedereen 
die ondersteuning zoekt op gebied van taal, rekenen of digitale vaardigheden 
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allerlei onderwerpen. Het taalcafé wordt inmiddels door 20 tot 25 mensen 
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KORT & BONDIG
Schulddienstverlening ook buiten het Stadhuis
Wist je dat het team Schulddienstverlening ook spreekuren houdt op 
locatie? Je kunt ons vinden op de volgende locaties en momenten:

Algemeen Maatschappelijk Werk
Vogelsbleek 10 - Woensdag (oneven weken) 15:30 - 17:00
Wonen Limburg
Wilhelminasingel 175a - Donderdag (even weken) 10:00 - 11:30
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Blijf niet met vragen thuis zitten. Kom naar ons toe! 
Wij staan voor je klaar.

Bezoekers van het Zelfregiecentrum kunnen 
meedoen met het Prikteam. Tegen een kleine 
vrijwilligersvergoeding gaan deelnemers 
een dagdeel afval prikken in de wijken. 

“Irene heeft een enorme groei doorgemaakt sinds 
zij bij het Zelfregiecentrum komt en meedoet met 
het prikteam. Vroeger trok ze zich terug als haar 
trauma’s opspeelden. Nu zoekt ze ons actief op en 
kunnen we haar door deze periodes heen helpen. 
Ze kan nu ook een steunpilaar zijn voor andere 
bezoekers”, aldus Dorris, medewerker bij het 
Zelfregiecentrum.  
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Het gehele Lichtenbergcomplex is in 2011 rijksmonument ge-
worden en is sinds 2017 eigendom van investeringsmaatschap-
pij HQ (Horne Quartier). Begin 2024 start de restauratie van 
het openluchttheater wat uiteindelijk moet resulteren in her-
gebruik. 

eenhuisvertelt eenhuisvertelt

Mariakapel de Lichtenberg, verscholen in het groen
In deze uitgave van Weert Magazine, zo vlak voor de kerst, staat de Mariakapel op 
het Lichtenbergcomplex centraal. De kapel dateert uit 1957 en is van de hand van 
de Weerter architect Pierre Weegels die ook het openluchttheater ontwierp. Beide 
maken onderdeel uit van de grote internaatcampus, gebouwd door het toenmalige 
Bisschoppelijk College. Het rijksmonument De Lichtenberg bestaat uit vier 
onderdelen: het openluchttheater (cultuur), de Mariakapel (religie), de tennisbanen 
met ommuring en het (voormalige) zwembad (sport). De campus naar Amerikaans 
voorbeeld was een project van priesterleraar Jules Nabben. Leidend bij de opzet van 
zo’n campus is de klassieke opvatting: ‘Een gezonde geest in een gezond lichaam’. 
Ook de Tranchée stamde uit deze periode en paste in dezelfde visie.

De Mariakapel was oorspronkelijk bedoeld voor de priesterleraren die hier de 
mis lazen en diensten bezochten. Voor de interne leerlingen vond hier jaarlijks 
de opening van het schooljaar plaats. Eind jaren ’60 verloren de verschillende 
onderdelen van het complex hun functie en werden niet meer onderhouden. 
Sommige - waaronder het openluchttheater - verkeren nu in zeer slechte staat. 
Dat geldt niet voor de kapel. Deze werd in 2014 door de gemeente, met steun 
van de Broederschap Weert, opgeknapt. Tegenwoordig wordt de kapel af en toe 
gebruikt voor exposities en intieme concerten.

Door Desiré KappertDoor Desiré Kappert De binnenzijde van de kapel (slechts 20 
m2) heeft een opvallende paraboolvorm 
en is volledig opgetrokken uit Nievelsteiner 
zandsteen.  Het altaar is van beton, waarbij 
opvalt dat het niet meer ‘naar God’ gericht 
is, maar naar het volk. Voor die tijd erg 
vernieuwend. Opvallend zijn de kleine 
ramen onder de dakrand die zijn voorzien 
van gekleurd glas voor speelse lichteffecten.

De kapel ga je binnen via een betonnen trap 
bedekt met natuursteen. De voorzijde is een 
beeldvanger, een betonnen gevel met grote 
tegelmozaïeken en glas-in-lood ramen ontwor-
pen door Harrie Martens, tekenleraar van het 
College. De ramen zijn gericht op het zuidwesten 
en zorgen bij zonsinval voor een schitterend ef-
fect binnen in de kapel. 

Met dank aan Stichting Behoud de 
Lichtenberg en Stadsgidsen Weert

Bijzonder is de deur van de kapel. Dit 
is een replica van het origineel dat ooit 
teruggevonden werd in de gracht rondom 
het complex. Op deze deur is een beslagen 
silhouet aangebracht van Maria met kind. 
De oorspronkelijke deur is opgeknapt en is 
te zien – beschermd door een glasplaat – als 
tafel in MuseumW.

Recht boven het altaar is een groot lichtgat 
gemaakt dat dienst doet als een lantaarn. Ook 
dit element is van beton en bevat honderden 
kleine glazen openingen die een grote 
hoeveelheid licht op het altaar laten vallen.

Bijzonder is de weg naar de kapel toe, ook wel het 
‘brevierpad’ genoemd. (Brevieren = wandelend lezen in 
een gebedenboek). Het pad dus dat de priesterleraren 
in vroegere jaren aflegden op weg naar de kapel.                                                                                                                                           
                 
Langs het pad loopt een prachtig meanderende beek 
die vroeger vlak voor de kapel in een vijver uitkwam. 
Deze vijver is later gedempt.

De kapel is gebouwd in de zogeheten 
‘naoorlogse wederopbouwperiode’, een sobere 
tijd waarin ook bouwmaterialen schaars waren. 
De zandsteen is afkomstig uit een steengroeve 
bij Nivelstein net over de grens bij Kerkrade. 
Die groeve was in bezit van de neef van 
Erwin Russel, die naast mededirecteur van de 
meelfabriek ook lid was van het bestuur van 
het Bisschoppelijk College. Russel kreeg gedaan 
dat zijn neef alle Nivelsteiner zandsteen die je 
op De Lichtenberg aantreft, gratis naar Weert 
werd getransporteerd. Russel -vroom katholiek- 
was ook de initiatiefnemer voor de bouw van 
deze Mariakapel. Als dank is in de kapel een 
gedenksteen aangebracht voor Russel en allen 
die aan de totstandkoming van de kapel hebben 
bijgedragen. 
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Tweedehands-kledingwinkels schieten als paddenstoelen uit de grond. Online platforms als ‘Marktplaats’ en ‘Vinted’ zijn populair. ‘Tweedehands’ is meer in 
trek dan ooit. En niet alleen omdat het leven duurder wordt. Productie van kleding is erg milieubelastend en dus kiezen mensen bewust voor tweedehands 
kleding. De Sponsorwinkel Weert opende zeventien jaar geleden haar deuren aan de Dr. Schaepmanstraat. De winkel biedt een grote collectie kleding, 
schoenen, accessoires en sinds een paar jaar ook speelgoed.

Geen inflatie 
Bij de oprichting van de Sponsorwinkel is ooit 
een prijzenbord gemaakt. Datzelfde prijzenbord 
staat er nu nog steeds. Met dezelfde prijzen als 
toen. “We zijn de enige winkel die in al die tijd 
geen inflatie heeft gehad”, zegt Paul Horsmans 
trots. Hij is voorzitter van het bestuur van de 
Stichting Sponsorwinkel en is op nog meer zaken 
trots. Trots op het feit dat ze voor de gemeente 
Weert de totale textielinzameling doen, trots 
op de opbrengst van 120.000 euro per jaar die 
regelrecht terugvloeit naar de Weerter samen-
leving én trots op het team van vrijwilligers dat 
de winkel runt. Nieuwe vrijwilligers zijn altijd 
welkom, dus bent u geïnteresseerd, meldt u zich 
dan aan via info@sponsorwinkelweert.nl.

Groot aanbod
De Sponsorwinkel is een begrip in Weert. Je kunt 
hier goede, schone kleding naar toe brengen. 
Die wordt gesorteerd op zomer/winter, man/
vrouw en item zoals broek/blouse/jas. Er zijn 
eenheidsprijzen, het duurste item is een jas, die 
kost vijf euro. Daarnaast verzamelen ze textiel 
via alle containers die in Weert staan. Die textiel 
komt niet in de winkel terecht maar wordt per 
kilo verkocht aan Reshare, een dochter van het 
Leger des Heils. Reshare zet die kleding onder 
andere in bij noodhulp en humanitaire rampen. 
Paul: “We krijgen zoveel kleding aangeboden 
dat we het niet allemaal in onze winkel kwijt 
kunnen. Datgene dat hier wordt afgegeven komt 
daadwerkelijk in de winkel te hangen.” 

Gemêleerd publiek 
Margriet Ghijsen is een van de vele vrijwilli-
gers. “We hebben net als elke andere winkel 
een zomer- en een winterseizoen. Met aan het 
einde ook een uitverkoop om plaats te maken 
voor een nieuw seizoen. In de maand decem-
ber hebben we prachtige items voor de feest-
dagen en in januari voor de carnaval. Je moet 
eigenlijk elke dag even binnenlopen want we 
hangen dagelijks nieuwe kleding in de rekken.” 
De winkel is onlangs ‘gepimpt’ met leuk behang 
en verf, het aantal pashokjes is uitgebreid en 
er kan ook gepind worden. Margriet: “Gelukkig 
zien we steeds meer jongeren die komen voor 
leuke kleding; iets unieks en vintage. Iets wat in 
de reguliere winkel niet voor een zacht prijsje 
te koop is. En als ze het niet meer dragen bren-
gen ze het gewoon weer terug. Mensen zijn vaak 
verrast over het aanbod en hoe groot en netjes 
het hier is. We zien echt een gemêleerd publiek 
en dat maakt het werk ook zo leuk!”

Speelgoed voor elk kind 
Naast de kledingwinkel is er ook een speel-
goedwinkel waar iedereen goed tweedehands 
speelgoed kan kopen. De Sponsorwinkel deelt 
via scholen cheques uit aan gezinnen die voor 
de feestdagen speelgoed uit kunnen komen zoe-
ken. Ook worden via de Voedselbank één keer 
per jaar cheques uitgedeeld wat mensen de ge-
legenheid geeft om kleding en/of speelgoed uit 
te zoeken.

Hele opbrengst 
voor de samenleving
De opbrengst van de Sponsorwinkel vloeit vol-
ledig terug naar het maatschappelijk leven en 
dat gaat op drie manieren. De eerste is via de 
vrijwilligers; voor elk uur dat ze werken krijgen 
ze een bedrag dat ze mogen schenken aan een 
goed doel in Weert. Het afgelopen jaar werd 
ruim 40.000 euro uitgekeerd aan onder andere 
voetbalverenigingen, zangkoren, harmonieën, 

scoutingclubs, wijkparken en ouderenzorg. Ten 
tweede via het Samenfonds; organisaties kun-
nen hier een aanvraag doen voor een activiteit 
die nieuw, verbindend en eenmalig is. Ook hier-
bij staat gemeenschapskracht centraal. Paul: 
“We hebben in zeventien jaar al een miljoen 
euro uitgereikt via het Samenfonds. Daar zijn 
we enorm trots op.” De derde manier is via de 
kledingcontainers die geadopteerd zijn door 
een vereniging of buurtorganisatie. Paul: “De 
verenigingen zorgen dat de container er netjes 
bij ligt en halen de containers op gezette tijden 
leeg. Sommigen houden één keer per maand een 
huis-aan-huis inzamelingsactie in hun buurt. Die 
kleding wordt hier gewogen en per kilo verkocht 
aan Reshare. De opbrengst is voor de verenigin-
gen.” Paul waarschuwt voor kledingcontainers 
van andere aanbieders bij bijvoorbeeld tank-
stations. “Alleen de containers waar ’Reshare’ 
op staat horen bij de Sponsorwinkel.” Hij bena-
drukt dat het ook belangrijk is geen rotzooi zo-
als nat of vies textiel in de containers te gooien. 
“Want die kilo’s moeten wij ook betalen bij het 
afvoeren. Dat zijn dus extra kosten.”

Mensen, bedankt!
Tot slot wil Paul alle mensen van Weert die goe-
de kleding en speelgoed apart houden en naar 
de winkel brengen bedanken voor de moeite 
die men daarvoor neemt. “Zonder inbreng heb-
ben wij geen aanbod en geen opbrengst voor de 
verenigingen.” In het logo van de Sponsorwinkel 
staat; je brengt ‘t, je vindt ‘t, je krijgt ‘t. En 
daarmee is de cirkel rond.

inbedrijf

             Sponsorwinkel Weert
kleding en speelgoed voor iedereen!kleding en speelgoed voor iedereen!

Dr. Schaepmanstraat 17 - Weert
www.sponsorwinkelweert.nl 1312

Marcia Brans (51), eigenaar Intratuin Weert

Een kunstkerstboom is al lang niet meer nep. In-
tegendeel! Een kunstkerstboom is altijd even mooi 
en vol en geeft geen overlast van naalden. Ze zijn 
bijna niet meer van echt te onderscheiden en ko-
men in alle soorten en maten voor. Een kunstker-
stboom is daarbij snel en makkelijk neer te zetten 
en weer op te ruimen. Je hebt er dus jaren plezier 
van. Er zijn een heleboel soorten kunstbomen die 
verschillen in grootte, kleur en constructie. Door 
de symmetrie is de kunstboom makkelijk te deco-
reren, met veel takken die je ook nog precies naar 
die richting kunt vouwen waar je een bal, orna-
ment of lichtje wil hangen!

Een echte kerstboom heeft weer andere voorde-
len. Zoals die heerlijke dennengeur voor dat nos-
talgische kerstgevoel. Ze kunnen geleverd worden 
met kluit of met een gezaagde stam. Elk soort 
boom heeft zijn eigen eigenschappen en uitstra-
ling. Degene die voor een echte kerstboom kiest 
doet dit vooral om de authentieke kerstsfeer in 
huis te halen en neemt met liefde de vallende 
naalden en het zetten en opruimen van de boom 
op de koop toe.

Welke keuze het ook wordt, wij willen u graag
gezellige kerstdagen wensen!

Waarom een nepboom? Leuke vraag voor iemand die 
tot een paar jaar geleden gezien werd als De Grinch, 
de groenharige griezel uit de gelijknamige animatie-
film die Kerstmis wil verpesten.
Van huis uit heb ik kerst met een kerstboom niet echt 
meegekregen. Mijn ouders hebben ieder jaar ‘een 
verwaarloosd struikje’ en daar blijft het verder bij. 
Ruim twintig jaar heb ik geen kerst gevierd en er ook 
nooit de meerwaarde van gezien. Mijn werk in de ho-
reca, sector hotellerie, is mijn passie. Dat betekent 
altijd werken met Kerstmis en oudjaar.

Een aantal jaren geleden heb ik mijn man ontmoet. 
Hij is in dezelfde branche werkzaam maar bij hem 
was het thuis toch een stuk gezelliger. Geleidelijk 
heeft het kerstvirus mij ook aangestoken. Ik merkte 
dat de kids het vervelend vonden, zo’n sfeerloze 
kerst thuis, en stiekem vond ik dat zelf ook. Omdat ik 
het een en ander in te halen had pak ik nu echt uit.
In de horeca zijn we eigenlijk al vanaf augustus met 
kerst bezig terwijl ik er thuis niet erg van kan ge-
nieten. Daarom kies ik er nu voor de kerstsfeer zo 
vroeg mogelijk in huis te halen. Met een echte boom 
is dat natuurlijk niet ideaal. Bovendien hou ik niet 
van kale of lege plekken, bruine vlekjes, naalden en 
dennengeur dus voor mij is er geen andere optie dan 
kunstkerstbomen.
Bij ons is het nu al kerst vanaf oktober, met een boom 
en kerstliedjes en chocomel en alle gekkigheid die 
erbij hoort.
Ik woon op Molenakker en de buurt vindt het wel een 
beetje bijzonder maar ook wel gezellig
denk ik, althans dat hoop ik.

Susanne de Ruijter (39), zet de kunstkerstboom 
al ver vóór St. Nicolaas

watvindjijvan

Kerstbomen … nep of naald?
Officieel duurt de kerstperiode van 21 december tot Driekoningen op 6 januari. Toch wordt in veel huishoudens de boom al 
eind november opgetuigd. De een zweert bij de romantische echte kerstboom, de ander bij de praktische kunstkerstboom. 
Argumenten vóór en tegen vliegen in soms heftige discussies over de kersttafel.
“Kunstbomen gaan jaren mee en zijn tegenwoordig niet meer van echt te onderscheiden.”

“Koop een echte boom met kluit, en plaats die na de kerst in je tuin. Als je dit twee jaar achter elkaar doet met een 
nieuwe boom, dan kan je elk jaar de ‘oudste’ boom weer uit je tuin halen en binnen zetten!”

Kies je voor een echte boom die je in je tuin wil planten dan mag hij niet te groot zijn, moet hij een grote kluit hebben en 
niet lang binnen staan. En er zijn inderdaad kunstbomen die niet van echt zijn te onderscheiden. Maar daar zit dan wel een 
flink prijskaartje aan. Dan heb je het inclusief verlichting al gauw over 400 euro. 

De belangrijkste trend in kerstbomenland is duurzaamheid. Maar wat is duurzamer? 
Omdat de effecten op het milieu erg verschillend zijn, is het vergelijken van de gevolgen van de productie en verwerking 
van de echte en de ‘nepper’ lastig. Volgens het ene onderzoek is een kunstboom die lang meegaat beter voor het milieu, 
ook omdat ze steeds meer gemaakt worden van duurzame(re) materialen. Een afgedankte kunstkerstboom levert in 
afvalverwerking nauwelijks milieuvervuiling op. Bij verbranding van kerstbomen op straat ontstaat wél luchtvervuiling.
Andere onderzoeken geven aan dat een kerstboom uit de natuur milieuvriendelijker is, zeker als deze gecomposteerd wordt.

Iedereen vredige kerstdagen gewenst! Met welke boom?

Door Ton Adriaens

Pas als Sinterklaas met de boot richting Spanje 
is vertrokken, wordt ons huis klaargemaakt voor 
kerst. Het meest voorname is vanzelfsprekend het 
plaatsen van een kerstboom. Samen met de kinde-
ren gaan we op pad en halen we met de beugelzaag 
onder de arm traditiegetrouw bij een lokale boer 
het mooiste exemplaar 'uit het veld'.
Volgens de strikte familietraditie dient het een 
échte kerstboom te zijn, het liefst 50 centimeter 
hoger dan de plafondhoogte van de woonkamer en 
met een spanwijdte van ongeveer 3,5 meter zodat 
tijdens de traditionele gourmet op eerste kerstdag, 
de gerechten in de pannetjes worden getoucheerd 
door een bouquet garni van dennentakjes…

Wij hebben in ons gezin de vrijheid genomen om van 
deze familietraditie af te wijken als het gaat om de 
omvang van de kerstboom en wij hebben daarmee 
onze eigen traditie gevormd. Waar wij waarde aan 
hechten is het feit dat het een echte boom moet 
zijn want alléén een echte kerstboom kan uniek 
zijn en alléén een echte kerstboom verspreid die 
heerlijke dennengeur. En het allerbelangrijkste: de 
traditie schrijft een echte kerstboom voor.

Wat mij betreft voert de traditie de boventoon bij 
het kiezen van een kerstboom. Alle andere argu-
menten die tegen de traditionele echte kerstboom 
zijn, zijn wat mij betreft daaraan ondergeschikt. 
Immers, in Bethlehem stond zeker geen plastieken 
kerstboom! ‘Nne zaalige!’

Luuk Knapen (38), zweert bij een echte kerstboom

watvindjijvan

'O dennenboom, o dennenboomwat zijn uw takken wonderschoon.Ik heb u laatst in 't bos zien staantoen zaten er geen kaarsjes aan.O dennenboom, o dennenboom,wat zijn uw takken wonderschoon.'

Vrijwilligers van de Sponsorwinkel 
met helemaal links Margriet Ghijsen 
en derde van links Paul Horsmans.
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Natascha Peters 

Tel. 06-41721519 / www.maurice-uitvaart.nl 

Annie Hendrix-Kluijtmans (88), Weert

Veel liefs 
van Bob

ObjecT
MenS&kunst cultuur historie

In maart 1945 schreef de Engelse soldaat Bob in 
de poëzie van Annie: ‘Als de oorlog voorbij is en 
ik weg ben, denk ik nog steeds aan je. Het maakt 
niet uit waar ik ben. Veel liefs van Bob.’

De Engelse soldaten sliepen bij ons in huis boven, 
terwijl wij in de kelder sliepen. Wat Bob schreef 
heeft juffrouw Meijers later voor mij vertaald, 
want ik kende natuurlijk geen Engels. Ik was toen 
9 jaar. De soldaten maakten ook wel eens een 
wandeling met ons of ze speelden monopoly met 
ons. Ja, dat kan ik mij nog heel goed herinneren. 
Na de oorlog stuurden de soldaten nog wel eens 
cadeautjes vanuit Engeland. In de loop van de ja-
ren verwaterde het contact. Dat is de loop van het 
leven. Ik denk trouwens dat ze inmiddels allemaal 
dood zijn. Eerst had ik gewoon een schriftje, nog 
bij Argus gekocht. De andere was van behangpa-
pier gemaakt. Bij gebrek aan plaatjes haalden we 
ze bij een vorig versje weg en plakten die dan bij 
het nieuwste. De poëzies zijn me erg dierbaar, ik 
heb ze daarom zorgvuldig bewaard.

      Annie

Tips voor deze rubriek? Mail de redacteur, Mathilde Dominikowski - dominikowski@hlvw.nl

mensenobject

Een plek waar iedereen 
welkom is met kerst 
Misschien heb je geen geld om de kerst feestelijk te vieren? Dan ben je welkom op 
‘Kerstavond voor iedereen’ in Weert. We praten met enkele van de vrijwilligers die 
dit mogelijk maken.

Angela Geurts: ‘We vinden dat met kerst niemand alleen thuis hoort te zitten. Daarom organiseren we op 
kerstavond, zondag 24 december, de ‘Kerstavond voor iedereen’. Dat doen we in Weert al voor de 20e keer!”

Wat gebeurt er op die avond?
“Een groep van zo’n tien vrijwilligers verzorgt op deze avond een kerstdiner en een drankje. Dit gebeurt in 
de, in kerstsfeer ingerichte, foyer van het Munttheater”, vertelt Roy van der Heijden. Hij is met Ton Thijssen 
al enkele dagen van tevoren druk met de voorbereidingen en het koken van het diner. Ton: “We koken met 
verse ingrediënten zonder vlees of vis, zodat iedereen alles kan eten, vegetariër of niet. En er is een optre-
den van twee Weerter muzikanten.”

Eng?
Wie zich voor het eerst wil aanmelden hoeft niet bang te zijn om die avond alleen te zitten. Angela: “We 
zorgen ervoor dat er met iedereen bij binnenkomst een praatje wordt gemaakt. Verder zitten onze gasten 
aan tafels met meestal zeven anderen.”

Gratis
Frank Speet vertelt: “Aan deelname zijn geen kosten verbonden. Dat wordt mogelijk gemaakt door enkele 
bedrijven en organisaties in en rond Weert. Om hen te bedanken vermelden we ze op onze Facebookpagina.”
 
Aanmelden 
De ‘Kerstavond voor iedereen’ vindt plaats van 17.00 tot 21.00 uur in het Munttheater, Collegeplein 3. 
Aanmelden voor deze avond is nodig omdat er een maximum aantal plaatsen beschikbaar is. 
Aanmelden kan door te bellen met tel. 06 – 450 19 450 (dagelijks tussen 20.00 en 21.00 uur). 
Informatie: www.Facebook.com/KerstavondVoorIedereen 
of e-mail KerstavondVoorIedereen@hotmail.com. 

Ben je met kerst alleen en wil je graag anderen ontmoeten? 

column

samen in beweging

Ludo Hermans schrijft op verzoek van Punt Welzijn regelmatig een 
column over mantelzorg. Tijdens de ziekte van zijn vrouw was hij 
haar mantelzorger, maar sinds 2021 is hij zeer slechtziend en zijn 
de rollen omgedraaid.

Goedprater
Het is een natuurlijk troostmiddel te denken “het kan altijd erger”, 
een soort vorm van goedpraten tegen jezelf. We praten zo onze 
pech naar een minder erg niveau.
Ik heb geleerd dat ieder zijn eigen pijn voelt en je deze niet met 
die van anderen kan vergelijken. Hetzelfde geldt ook voor geluk 
en gelukkig zijn.
Vergelijk jij ook de vervelende gebeurtenissen die je dit jaar 
overkwamen met die van anderen en denk je “het kan nog 
erger”?
Met de emotie van het verleden bereiden we de “gedachtensoep” 
van morgen.
Meestal denken we de toekomst te kunnen beheersen op basis 
van het verleden. 
Dat geldt waarschijnlijk ook voor mantelzorgers. Ook zij kijken 
terug op de gebeurtenissen van het afgelopen jaar. In gedachten 
maken zij een “bucketlist” van zaken die ze anders zouden willen 
hebben. 
Ik zou zeggen: “doe dat niet te veel”. Geniet eerst van de mooie 
dingen die je gedaan of beleefd hebt. Pieker niet te veel over wat 
gaat komen. Een probleem is er pas als het er daadwerkelijk is.
Natuurlijk maken we plannen. Geen toekomst zonder plannen. 
Besef dat het slechts plannen zijn. 
Leren omdenken is niet gemakkelijk.

Ik heb mijn les wel geleerd. Eind april 2022 maakten wij 
vakantieplannen. Begin mei onderging ik, onverwachts, een 
openhartoperatie. In plaats van de geplande avonturen beleefden 
wij akelige en angstige weken. We vermoedden allerlei beren 
op onze weg. Maar: een olifant eet je niet in één keer. Beetje bij 
beetje herstelden we ons vertrouwen in elkaar en de toekomst.

Ik schreef dit jaar in opdracht van Punt Welzijn columns gericht op 
mantelzorgers. Iedereen kan zomaar mantelzorger worden. Dat 
is het ongrijpbare leven, soms stom toeval. Het is niet stom om je 
gevoelens te delen.

Dit is mijn laatste column voor Punt Welzijn in dit magazine. Ik 
wil ieder die de columns las bedanken voor hun interesse en 
positieve reacties.

Tot slot wens ik iedereen, dat elke oprecht gemeende wens die je 
hebt voor 2024, bewaarheid mag worden.
Dit is geen onzinnige toekomstwens van een goedprater maar 
een van harte gegund perspectief.

0495-697900
www.puntwelzijn.nl

Zorg jij voor een ander? 
Je kunt bij Punt Welzijn terecht voor informatie, advies of een 

luisterend oor door te bellen naar 0495-697900 of te mailen naar
mantelzorg@puntwelzijn.nl. Wil je meer columns lezen van Ludo, 

schrijf je dan in voor de mantelzorgnieuwsbrief via www.puntwelzijn.nl.

Ludo 
Hermans
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Je hebt er misschien al ergens iets over gehoord of gelezen: de Omgevingswet. Een nieuwe wet die per 1 januari 2024 ingaat. Maar 
waar gaat deze wet eigenlijk over? En wanneer kun je hier mee te maken krijgen? 

De Omgevingswet in het kort
Om ervoor te zorgen dat onze leefomgeving een 
gezonde, veilige en prettig leefbare plek is, heb-
ben we in Nederland veel regels gemaakt. Zowel 
voor inwoners als voor bedrijven. Die regels gaan 
onder andere over hoe we omgaan met natuur, 
milieu, bouwen en wonen. De Omgevingswet bun-
delt en vereenvoudigt deze regels.  Bijvoorbeeld 
de regels voor het aanvragen van vergunningen bij 
bouwen, slopen en kappen. 

Binnen de Omgevingswet is er één digitaal loket 
voor alle vergunningen, meldingen en aanvragen. 
Alle regels van gemeenten, provincies, Rijk en wa-
terschappen staan op één plek. Zo vind je gemak-
kelijker een overzicht van bestaande plannen en 
regels voor een bepaalde locatie of gebied. En heb 
je sneller duidelijkheid of een plan haalbaar en 
wenselijk is en of een vergunning of melding ver-
eist is voor jouw plan. Ook volgt er in veel geval-
len al binnen acht weken na aanvraag een besluit. 
Belangrijk hierbij is wel dat het voortraject goed 
doorlopen wordt.

Daarnaast biedt de Omgevingswet meer ruimte. 
Ruimte aan gemeenten om eigen keuzes te maken 
en ruimte voor ideeën en initiatieven van bewo-
ners, ondernemers, verenigingen en andere partij-
en. Tegelijkertijd vraagt de Omgevingswet ook om 
meer initiatief voor draagvlak bij de initiatiefne-
mer. Wanneer je een idee hebt, zoek je daarvoor 
dus zelf draagvlak bij de omgeving.

Wanneer krijg je met de 
Omgevingswet te maken?
Je krijgt met de Omgevingswet te maken als 
je een vergunning aanvraagt die van invloed is 
op de leefomgeving. Bijvoorbeeld bij aanbouw, 
zonnepanelen plaatsen, ideeën voor moestuinen 
in de wijk of een buurthuis, uitbreiden bedrijf, 
aanleggen uitrit of het bouwen van een woning 
of nieuwbouwwijk. Of wanneer je een melding 
moet doen of een informatieplicht hebt.

Je krijgt ook met de Omgevingswet te maken 
als jouw buren, de gemeente, ondernemers of 
anderen een vergunning aanvragen of een initi-
atief hebben, waarbij iets verandert aan jouw 
omgeving. In specifieke gevallen is een initia-
tiefnemer zelfs verplicht om belanghebbenden 
op tijd te informeren over de plannen.

Uitdagingen binnen 
de Omgevingswet
Met deze nieuwe wetgeving gaat het hele sys-
teem zoals we het nu kennen op de schop. En 
dat brengt uitdagingen met zich mee. Zo moe-
ten vergunningaanvragen voortaan gedaan wor-
den via het nieuwe Omgevingsloket. Dit loket 
is straks te vinden via de website van de ge-
meente. Dit digitale systeem is een ingewikkeld 
systeem. Dat zal zeker in het begin nog wel eens 
haperingen vertonen. Inwoners, ondernemers 
en overheid moeten daarmee leren werken en 
al werkende worden er aanpassingen gedaan 
om het systeem zo goed mogelijk te krijgen. We 
vragen iedereen daarom geduld en begrip.

Lopende procedures 
en aanvragen
Vanaf de inwerkingtreding van de Omgevings-
wet, op 1 januari 2024, kunnen er geen ver-
gunningaanvragen en meldingen meer worden 
ingediend en behandeld via het ‘oude’ Om-
gevingsloket online (OLO) en de Activiteiten-
besluit Internet Module (AIM). Dit kan dan al-
leen via het nieuwe Omgevingsloket. Als je 
www.ruimtelijkeplannen.nl wil raadplegen, 
word je doorgestuurd naar Regels op de kaart in 
het nieuwe Omgevingsloket. 

Aanvragen die voor 1 januari 2024 via het OLO 
zijn ingediend, kunnen nog een half jaar - tot 1 
juli 2024 - via het OLO worden aangevuld. Deze 
aanvragen worden, tot die tijd, ook volgens de 
‘oude’ wetgeving beoordeeld en behandeld. 
Ook meldingen die uiterlijk 31 december 2023 
via AIM zijn ingediend, worden volgens het oude 
recht behandeld.

Van idee naar 
omgevingsvergunning
Om je vanaf 1 januari 2024 op weg te helpen 
met het indienen van een initiatief, concept-
verzoek (vooroverleg) aanvraag, melding of 
omgevingsvergunning wordt de gemeentelijke 
website bijgewerkt met de nieuwe wetgeving. 
Op onze pagina’s over de Omgevingswet kun je 
vanaf 1 januari de juiste ingang voor het indie-
nen van jouw project in het nieuwe Omgevings-
loket vinden. 

Hulp bij vragen 
en onduidelijkheden
Weet je niet of je een vergunning moet 
aanvragen of een melding moet doen?
Loop je tegen onduidelijkheden aan in het 
digitale systeem? Of heb je andere vragen? 
Neem dan contact op met de gemeente. Wij 
helpen je graag.

Rondom de inwerkingtreding van de nieuwe 
wet richten we een speciaal loket in. Wijzigen 
in: Vanaf 19 december zijn collega's van de 
afdeling Vergunningen, Toezicht en Handhaving 
van maandag tot en met vrijdag van 8.30 tot 
12.30 uur telefonisch bereikbaar.

inbedrijf

 De Omgevingswet:  De Omgevingswet: 
                                            wat betekent dat voor jou?

Meer weten? Kijk op onze website: www.weert.nl/omgevingswet  

Ook in 2024 gaan wij mooie en boeiende edities 
maken van Weert Magazine, hét blad dat verbindt.

 
Wij wensen u allen een mooie kerst en een liefdevol, 

verbindend en begripvol 2024! 
• team Weert Magazine •

Ruud • Herman • Monique • Maarten • Ton • Irene • Monique • Nick • Kristiaan • Maartje • Mathilde • Desiré 
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mooimens mooimens

Wat zijn de herinneringen aan Fleur die je 
koestert en troost bieden?
Al die eerste momenten die we met haar hebben 
mogen meemaken: Hoe ze voor het eerst van een 
ijsje genoot, de eerste woordjes die ze sprak, de 
dingen ook die we samen als gezin hebben gedaan.  
De zomervakantie in Noordwijk enkele maanden 
voor haar dood staat in mijn geheugen gegrift.
Fleur was een heel opgewekt kind. Haar twee ou-
dere broers, Max en Mike, vonden het leuk om met 
haar te spelen. Dan rolden ze een bal naar haar 
of gaven ze haar een knuffelbeest. Na twee zoons 
verwachtte ik weer een jongen te krijgen maar 
het bleek een meisje. Fleur was echt een cadeau-
tje in ons mannengezin, ze bracht ons in balans. 
Ze zorgde voor een lach op het gezicht van haar 
broers en haar papa.

we een gedenktafel in met lichtjes en een gedenk-
boom. Hieraan konden mensen briefjes hangen 
waarop ze iets geschreven hadden voor ons of voor 
Fleur. Dit heeft ons later veel steun gegeven bij het 
teruglezen. In besloten kring hebben we afscheid 
genomen. Klein en intiem, en dat voelde heel fijn.

Impact op broertjes Max en Mike 
De impact van zo'n verlies is op kinderen groter dan 
mensen in de gaten hebben. Praten over de dood is 
met volwassenen al lastig, laat staan met kinderen.

Natuurlijk zaten Max en Mike na het overlijden van 
hun zusje met veel vragen. Ze waren verbaasd dat 
ze zoveel kaartjes van mensen kregen: Ze waren 
toch niet jarig? En al die mensen in huis, de uit-
vaartverzorgers, het maakte allemaal veel indruk. 
Als kinderen verdriet zien bij hun ouders willen ze 
vaak die pijn wegnemen en voor hun ouders zorgen. 
Kinderen durven dan niet bespreekbaar te maken 
wat ze zelf voelen, want 'papa en mama zijn al zo 
verdrietig’. 
Soms wist ik niet zo goed hoe ik iets in kindertaal 
moest uitleggen, bijvoorbeeld toen zij vroegen wat 
cremeren was. Ik kocht prentenboeken over dood 
en verlies, maar daarin stond niets over cremeren. 

Max (8) en Mike (6) zijn nu heel open over Fleur. 
Een tijd geleden stonden we bij de viskraam, sa-
men met hun babybroertje Jim die bijna een jaar 
na Fleurs overlijden werd geboren. De visboer 
grapte dat het vast een gezellige boel was, met al 
die jongens. Mike zei toen: 'Oh, maar we hebben 
ook nog een zusje!' Toen de visboer vroeg waar zij 
dan was, antwoordde hij heel eerlijk dat zij dood 
is. Dat was even ongemakkelijk voor die meneer 
maar ik vind het mooi dat mijn zoons er niet om-
heen draaien.

De totstandkoming van het 
boek 'Nu ga ik dag zeggen'
Ik besprak het ontbreken van geschikt materiaal 
om het overlijden van Fleur met Max en Mike te 
kunnen verwerken met mijn vriendin en buurvrouw 
Désirée de Cock. Al een week na Fleurs overlijden 
ontstond het idee samen een kinderboek te ma-
ken over verlies. Niet alleen voor mijn kinderen, 
maar ook om anderen te helpen. Désirée heeft on-
miskenbaar talent voor tekenen en schrijven. Op 
Fleurs bidprentje verscheen later ook een prach-
tige tekening van haar hand. (zie pagina 20).

De basis van het prentenverhaal had zij al snel op 
papier. Daarna zijn we samen dingen gaan her-
schrijven en finetunen.
Onze brainstorms over het boek gingen gepaard 
met veel thee, tranen en ook een lach. Maar het 
was voor mij fijn een missie te hebben. We keken 
naar wat we misten in de boeken die er al waren 
over dit onderwerp en wat we belangrijk vonden 
dat terug moest komen in ons boek. We bedachten 
het verhaal van de familie Vos die te maken kreeg 
met het verlies van vosje Lenny. Familie Vos krijgt 
te maken met verlies en rouw. In woorden en teke-
ningen wordt de lezer meegenomen in de beleef-
wereld van de vosjes Sam en Bobbi in een periode 
van verlies. Er wordt stilgestaan bij de vragen, die 
de nieuwe situaties bij de vosjes oproepen. 

Elke dag ben ik dankbaar voor de kracht die Fleur 
mij nog altijd geeft. Het is wennen dat ze er niet 
meer is maar ik voel dat ik nog met haar in ver-
binding sta. 

Warme herinnering aan het 
afscheid van Fleur
Vanuit het ziekenhuis bracht de afscheidsverzor-
ger Fleur naar huis, waar wij en onze naasten 
afscheid van haar konden nemen. In mijn vorige 
baan als verpleegkundige had ik kennisgemaakt 
met thanatopraxie, een lichte vorm van balsemen. 
Ik kan het iedereen aanraden hiervoor te kiezen. 
Fleurs lichaam bleef er mooi en natuurlijk uitzien 
en voelde niet koud. Max en Mike konden haar soe-
pele handjes vastpakken wat het afscheid warm, 
intiem en liefdevol maakte. Op onze oprit richtten 

            Marjolein de Zwart Marjolein de Zwart       
                    ‘Een handboek Omgaan met verlies bestaat niet.  Het is zoeken naar wat bij jou past.’‘Een handboek Omgaan met verlies bestaat niet.  Het is zoeken naar wat bij jou past.’

Enkele dagen na haar eerste verjaardag, op 2 oktober 2021, overleed Fleur het dochtertje van Jarno en Marjolein de Zwart 
aan een onverwachte hartstilstand. Het verdriet was immens maar al vrij snel nam moeder Marjolein (34) zich voor mooie 
herinneringen aan Fleur te bewaren. Ook inspireerden de vragen van Fleurs broertjes Max en Mike haar tot het maken van een 
kinderboek over verlies, verdriet en herinneringen. Ze kwam er namelijk achter dat er weinig kinderboeken waren die antwoord 
gaven op de directe vragen van kinderen over bijvoorbeeld begraven of cremeren.

in 2015 verloor zij ook al haar 23-jarige broer Freek na een verkeersongeval. Een gesprek met Marjolein wordt een verhaal over 
verdriet, verlies en gemis maar ook over veerkracht en doorgaan.  

Inmiddels hebben Jarno en Marjolein nog een kindje mogen verwelkomen: zoontje Jim en heeft het overlijden van Fleur een 
bijzondere plaats ingenomen in hun gezin.

Door Ton Adriaens  
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Sam vraagt zich ineens af: 
“Kan ik Lenny nooit meer 

een kusje geven?”
“Nee, echte kusjes geven 

kan niet meer,
daarom hebben we iets speciaals 

bedacht,” zegt grote Vos,
“Wij gaan samen de mooiste en 
grootste bellenblaaskusjes naar 

Lenny sturen.”

We hebben bewust gekozen voor genderneutrale 
vossen zodat iedereen het verhaal aan zijn of haar 
eigen situatie kan aanpassen. Het prentenboek 
heeft een eerlijk maar mooi einde. Natuurlijk is 
er verlies en verdriet, maar uiteindelijk worden 
er mooie herinneringen gemaakt die je meeneemt 
in je verdere leven. De personages van de vosjes 
kwamen niet uit de lucht vallen. Voor Fleurs slaap-
kamer had Désirée al prachtige schilderijtjes van 
vossen gemaakt.

Ook kozen we bewust voor een invulgedeelte om 
kinderen de mogelijkheid te bieden het persoon-
lijk te maken en hun eigen mooie herinneringen 
op te schrijven. Het maken van dit boek hielp me 
bij de verwerking. Het gaf mij zingeving en een 
doel. Het prentenboek wordt afgesloten met mijn 
persoonlijke ervaringen. We hopen dat het boek 
ondersteuning kan bieden in het rouwproces van 
kinderen en hun families, maar ook dat het leer-
krachten, uitvaartverzorgers, ziekenhuispersoneel 
kan begeleiden in de zoektocht naar de juiste 
woorden bij een verlies.

Hoe kwam je aan die titel?
Daar zit een bijzonder verhaal aan. Tante Leanne 
vroeg na het verlies van Fleur aan Max en Mike : 
“Wat zou je nog aan Fleur willen vertellen?” Hier-
op zei Max: “Ik vind jou een lief zusje”, en Mike, 
hij was toen pas vier, antwoordde: “Heel mooi 
zusje, nu ga ik dag zeggen”.

Het getuigt van kracht dat je in staat was 
tot het maken van dit boek. Zijn er ook 
momenten waarop verdriet en gemis 
toch de overhand nemen?
Na het overlijden van Fleur ervoer ik het moeten 
doorgaan als moeilijk. Gevoelens van verdriet, on-
macht en oneerlijkheid overheersten. Terwijl voor 
ons gezin het leven helemaal stilstond, ging het 

dagelijks leven om ons heen gewoon door. Gelei-
delijk pakten wij de dagelijkse routines weer op. 
Mijn overlevingsmechanisme is het voortdurend 
omzetten van verdriet in kracht.
Maar als ik op het schoolplein sta en ik zie een 
gezin aan komen wandelen met een vergelijkbare 
gezinssamenstelling dan het onze had kunnen zijn 
mét Fleur, dan breek ik ook vanbinnen. Gelukkig 
kunnen Jarno en ik deze momenten samen ver-
werken. Vaak is een knuffel dan al voldoende. We 
voelen elkaars verdriet aan en hoeven de pijnlijke 
situatie dan vaak niet eens uit te spreken.

Het komt nogal eens voor dat mensen niet 
weten hoe te reageren als ze geconfronteerd 
worden met diep menselijk leed van een 
ander. Welke ervaring heb jij daarin en heb 
je een advies?
Je merkt dat mensen betrokken zijn en soms niet 
weten wat ze tegen je moeten zeggen terwijl ze 
wel die behoefte voelen. Onze gedenktafel en de 
wensboom maakten dat wat gemakkelijker. Maar 
je hoeft ook niet meteen binnen twee dagen te 
reageren. Zelf stuur ik nu standaard pas na twee 
weken een kaartje omdat ik uit ervaring weet dan 
het dan veel beter binnenkomt bij de nabestaan-
den. In die eerste dagen lees je de kaarten wel 
maar word je totaal in beslag genomen door je 
eigen verdriet en alles wat geregeld moet worden.

Je hebt al eerder te maken gekregen met 
een groot verlies. Heeft deze ervaring 
je geholpen bij de verwerking van het 
overlijden van je kind?
In 2015 overleed mijn drieëntwintigjarige broer 
bij een motorongeluk. Ik keek naar wat ik nog 
voor mijn broer kon betekenen en heb me daarop 
gericht. Samen met mijn ouders, zijn vriendin, fa-
milie en zijn vrienden zorgde ik voor een groots 
afscheid. Zes weken na Freeks overlijden werd ik 
voor het eerst moeder. Ik leerde over het moe-
derschap en tegelijkertijd moest ik een manier 

vinden om te leren leven met het overlijden van 
mijn broer. Ik werd een overlever. Zijn overlijden 
heeft mij zeker sterker gemaakt bij het verwerken 
van het overlijden van Fleur. Zo had ik al een keer 
meegemaakt hoe het voelde om de supermarkt 
binnen te stappen in het besef dat heel Stramproy 
met je meeleeft.

Hoe gaat het nu met jullie?
Ik heb geleerd dat ieder rouwproces verschillend 
is. Er is geen goed of fout, iedereen rouwt op zijn 
eigen manier. Daar is geen handboek voor, dus 
zoek naar wat bij jou past. Voor mij werkte het 
goed om bezig te zijn met het boek, maar tegelijk 
wel te blijven voelen. Want het verdriet om Fleur 
mag er zijn. Zij is onderdeel van ons leven en ik 
koester de mooie herinneringen.
Het boek geeft betekenis aan het overlijden van 
Fleur. Het is niet voor niets geweest. Fleur draagt 
bij aan het bespreekbaar maken van iets heel 
moeilijks en ‘leeft’ op die manier eeuwig door.

” Fleur is altijd bij mij. Ik heb het 
gevoel dat zij mij helpt mijn koers 

te bepalen, als een
innerlijk kompas.”

Dat ik Fleur nooit meer een knuffel zal geven, 
blijft onwerkelijk en immens verdrietig. Maar ik 
kan oprecht zeggen dat ik gelukkig ben. Natuurlijk 
vraag ik me soms af waarom ons dit moest over-
komen, maar ik heb ook geleerd van iedere dag te 
genieten. Voor mij geen verre vakanties of dure 
spullen die mij gelukkig maken. De liefde en steun 
van mijn gezin, familie en vrienden betekenen al-
les voor mij.

Vormt het schrijven van 'Nu ga ik dag zeggen' 
het startpunt van een schrijverscarrière of 
blijft het bij dit ene boek?
Ik heb geen plannen in die richting maar dat bete-
kent niet dat ik het uitsluit. Ik blijf schrijven op In-
stagram om verlies bespreekbaar te maken. Om het 
boek zelf uit te kunnen geven en te verkopen ben 
ik zelfstandig ondernemer geworden en heb ik een 
webshop gerealiseerd met de naam: ‘van Mama’. In 
de webshop staan liefdevolle geboorte- en troost-
cadeaus waarin creativiteit, moederschap en liefde 
samenkomen.
Mijn verhaal en ervaringen met verlies ga ik delen 
als spreker tijdens lezingen. Ik volg op dit moment 
een programma bij sprekerscoach Hiske Kuilman 
om mijn verhaal op een mooie en inspirerende ma-
nier te kunnen vertellen. Een verhaal over verlies 
en verdriet, maar ook over veerkracht en doorgaan.

De kerstdagen komen eraan. Het is een tijd 
van bezinning, reflectie, familiebanden 
aanhalen en nieuwe voornemens maken voor 
het komende jaar. Heeft Kerstmis voor jou in 
die zin een aparte betekenis?
Na het overlijden van Freek was kerst niet meer 
hetzelfde en na Fleur al helemaal niet meer. Kerst 
kan ook verdrietig maken omdat het verlies bena-
drukt. Ons heeft het ertoe gebracht te proberen 
het positieve kerstgevoel iedere dag vast te hou-
den, iedere dag te genieten van het leven en van 
een hechte familieband. Mijn advies is dan ook: 
geniet van elke dag en beperk dat speciale gevoel 
van saamhorigheid niet tot enkele kerstdagen. 

Meer informatie kunt u vinden op 
www.nugaikdagzeggen.nl of op Instagram: 
nugaikdagzeggen

Foto: Nicky van de Kruijs - Illustratie: Désirée de Cock.

www.bbelektro.nl

Slopen is Zilver, hergebruiken is Goud
Bovenstaande slogan staat bij ons hoog in het vaandel. Steeds meer mensen kiezen bij een 
verbouwing/ aanbouw of zelfs nieuwbouw voor tweedehands bouwmaterialen.
Ons eigen sloopbedrijf Mundimat Sloopwerken gaat zorgvuldig te werk bij het slopen van 
de diverse materialen. Deze worden gecontroleerd en aangeboden voor een tweede leven.
Mundimat Gebruikte Bouwmaterialen is uitgegroeid tot een begrip in het Limburgse land 
maar ook ver daarbuiten. Onze vaste klantenkring die wij hebben uitgebouwd, is zeer te-
vreden met ons ruime assortiment en komt dan ook regelmatig materialen kopen bij ons. 
Productkennis is belangrijk waardoor we klanten een goed advies en ondersteuning kunnen 
bieden bij hun bouwplannen. Ook draagt het gebruik van tweedehands materalen bij aan 
een beter milieu.Op maat maken van de materialen is bij ons geen probleem en mocht u 
niet over het juiste transport beschikken, kunnen we ook daar voor zorgen.

Wij danken al onze klanten voor het vertrouwen en wensen iedereen fijne feestdagen 
en een gezond 2024 toe.
Graag tot ziens bij Mundimat Gebruikte Bouwmaterialen in Kelpen.

Team Mundimat

www.mundimatgebruiktebouwmaterialen.nl

een TeamGoed

www.trixxo.nl 

Kwaliteit, vakmanschap en goede service staan bij ons hoog in het vaandel. Zevenen-
dertig jaar ervaring betekent dat u bij ons terecht kunt voor de meest uiteenlopende 
reparaties aan schoenen en tassen. We repareren ook wandel- en klimschoenen met 
originele onderdelen. We zijn er trots op dat we, als tweede schoenmaker in de Be-
nelux, zijn uitgeroepen tot La Sportiva authorized resoler. In ons logo staat ‘Resole 
for a better world’; na een opknapbeurt gaan uw schoenen weer een hele tijd mee!

We bieden nog veel meer; zoals sleutelservice voor al uw huis-, fiets- en brommersleu-
tels. We hebben een grote collectie lederwaren met tassen, portemonnees en riemen. 
En zoekt u nog een mooi gepersonaliseerd naambord? Loop dan even bij ons binnen. 
Wij denken met u mee en adviseren u graag.
Zo aan het einde van het jaar willen we al onze klanten bedanken voor het vertrou-
wen. Ook in het nieuwe jaar staan we weer voor jullie klaar. We wensen iedereen hele 
fijne feestdagen en een mooi 2024!
Federico Stultiens & Nicole Hendricks  

www.schoenmakerijstultiens.nl

Trixxo: Uw Partner in Carrière en Recruitment 
Trixxo verbindt talent met topbedrijven in diverse sectoren zoals productie, techniek, 
bouw, logistiek & office. Voor werkzoekenden bieden we een breed scala aan 
vacatures en persoonlijke begeleiding om de perfecte baan te vinden die past bij uw 
vaardigheden en ambities. 

Voor bedrijven zijn we dé ideale partner in de zoektocht naar gekwalificeerde 
kandidaten, met een uitgebreide pool van talenten en expertise in diverse vakgebieden.
Bij Trixxo begrijpen we de unieke behoeften van zowel werkzoekenden als werkgevers. 
Onze missie is het creëren van succesvolle matches die leiden tot langdurige 
dienstverbanden en flexkrachten om piekmomenten op te vangen. 
Bezoek www.trixxo.nl om uw carrière een boost te geven of het ideale talent voor uw 
bedrijf te vinden. 
Uw toekomst begint bij Trixxo – laten we deze samen vormgeven!

Wij wensen iedereen fijne kerstdagen en een succesvol 2024!

Resole for a better world

Bart Beerens Elektro en Installatietechniek BV
Bart Beerens Elektrotechniek is al ruim 13 jaar actief in de Agro automatisering, 
Industriële installaties en woningbouwinstallaties.
Bart Beerens Installatietechniek is al ruim 8 jaar actief in de industriële instal-
laties en woningbouw- installaties.
Samen met ons vakkundige team van 15 zeer kundige medewerkers voeren wij 
de meest uiteenlopende projecten uit zoals: 
- totaal concept elektro en installatie voor de woningbouw en 
 industriële installaties
- agro projecten in de pluimvee-, varkens- en rundveesector
- koeltechnische installaties zoals warmtepompen en airco-installaties

Of de klus nu groot of klein is, maakt voor ons geen verschil.
Met het team van Bart Beerens Elektro en Installatietechniek beschikt u over 
een totaalpartner die u helpt in het adviseren en het realiseren van uw project.
Bart Beerens wil graag kennis met u maken voor een vrijblijvend gesprek voor 
een advies met daaropvolgend een offerte.

Wij wensen u fijne feestdagen en een gezond 2024.
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“Doen we surprises? Pub quizje misschien ook een leuk idee? Wie maakt het programma voor deze kerst?’, typte hij. Die zwarte humor 

beantwoordde ik met een aangeklikte middelvinger. Ik had daarvoor namelijk al met exact diezelfde openingszin een familiegroepsapp-gesprek geopend 

en kreeg daarop onmiddellijk de vraag van mijn broer of ik allergisch ben voor vrije tijd, of zo.

Het slechtst bewaarde geheim over mij is dat ik dol ben op reuring, invulling, opvulling. Volgens mijn familie kwam ik eenenveertig jaar gelee dan ook zo ongeveer als 

een circusdirecteur de wereld in gewandeld. Breed lachend, met de handen en kin omhoog, langs de gehele rondte van de circuspiste, op zoek naar aandacht en applaus. 

Tot grote weerzin van mijn broer, de extraverte introvert, zette ik jaren later op de uitnodiging van onze intieme, enkel voor directe familieleden georganiseerde 

huwelijksdag, de volgende zin: ‘Voordrachten liever ná de ceremonie.’ 

In een gezin van vijf is het blijvend aanpassen geblazen. Er moet plaats zijn voor allerhande types, gevoelens en belevingen. Met moed, zweet en tranen proberen we te 

voorzien in dat ambitieuze gedachtengoed. Als jongste uit ons gezin ben ik misschien ook wel de laatste die zich ‘de kunst van het accepteren en/of loslaten van wat is’ 

eigen maakte. 

Een ruim twintigjarige loopbaan binnen de psychiatrie heeft op een bijzonder intensieve manier aan dat proces bijgedragen. 

Ik werd er vanaf mijn twintigste moedwillig klaargestoomd om mezelf te doorgronden. Waar de meesten van mijn 

leeftijdsgenoten weleens te diep in het glaasje keken, keek ik te diep in de spreekwoordelijke spiegel. Ik betrapte mezelf zeer 

geregeld op zodanig ernstige zelfanalyse, dat deze het zien van het goede in mijzelf én de ander soms totaal overtroefde. 

Tijdens het hoogtepunt van die jarenlange vervloekte zelfanalyse hield ik de spiegel ook ongevraagd op voor anderen. Mijn 

pa, op dat punt in zijn leven ongetwijfeld zijn eigen midlifecrisis net te boven, beantwoordde dat gepeupel dan met een 

vastberaden ‘Zo ben ik nou eenmaal, blijkbaar.’ Als door een wesp gestoken hield ik de spiegel dan nóg dichter bij zijn neus. 

‘Misschien moet je me maar accepteren zoals ik ben,’ luidde zijn stevigere repliek. En zo werd ik meer dan eens, mopperend 

naar de tekentafel des levens teruggestuurd, mezelf hardop afvragend wanneer anderen dan ook míj gingen accepteren 

zoals ik ben. ‘Dat gebeurt ook heus wel, je wil het alleen niet altijd zien,’ zei mijn man er in het voorbijgaan over.

In voorbereiding op onze jaarlijkse familie kerstvakantie haalde ik van de week de koffers vast van zolder. Een opgevouwen 

briefje waaide op de grond. Ik vouwde het tweeëntwintig regels tellende, zelfgeschreven gedichtje van mijn broer open, 

voorgedragen op onze bruiloft en waarover ik maanden later leerde dat hij er duizend doden had gestorven om in die 

drukkende belangstelling te staan.

“Ik ben niet allergisch voor vrije tijd, ik ben gewoon dol op lachen en samenzijn met jullie. Daar ben ik echt weer aan 

toe,” typte ik. “Ja precies, ik ook. Daar hebben we toch helemaal geen programma voor nodig,” typte hij. Die essentie 

beantwoordde ik met een aangeklikt hartje. Zo ben ik nou eenmaal, blijkbaar.

Maartje Derckx

All I want for Christmas. Is you.

www.b-fysic.nl

B-Fysic Fysiotherapie Weert kijkt met trots terug op een jaar vol 
positieve veranderingen en bedankt u voor uw vertrouwen! 

Het afgelopen jaar stond voor onze fysiotherapiepraktijk in het teken van de overgang naar 
B-Fysic Fysiotherapie. Deze ontwikkeling bracht niet alleen een nieuwe naam en uitstraling 
met zich mee, maar ook de welkome toevoeging van enkele nieuwe gezichten aan ons 
team!
Ondanks alle veranderingen zijn we onverminderd doorgegaan met het leveren van 
kwalitatief hoogstaande zorg aan onze cliënten. De mix van ervaren en onlangs 
afgestudeerde fysiotherapeuten zorgt voor een breed scala aan specialisaties, van 
revalidatie tot preventieve zorg, waarbij de focus ligt op het best mogelijke resultaat 
behalen met onze cliënten. 

Wij willen onze cliënten bedanken voor hun vertrouwen en samen zetten we de schouders 
eronder om ook in de toekomst u weer van de best mogelijke zorg te voorzien.
Wij wensen u alvast fijne kerstdagen en een mooie jaarwisseling toe!

VDS Solar Systems creëert een warm en vertrouwd thuisgevoel 
voor medewerkers én klanten
VDS Solar Systems is sinds 2013 gespecialiseerd installateur van zonne-energie installaties 
en helpt zowel particulieren als bedrijven een duurzame omgeving te creëren. Wat VDS zo 
uniek maakt, is de sterke teamdynamiek en de warme, huiselijke sfeer binnen het bedrijf.  

VDS organiseert regelmatig uitjes en activiteiten om het teamgevoel te versterken. In de 
zomer was er een groots gevierde zomerborrel, begin december mochten medewerkers 
hun schoen zetten voor Sinterklaas en er staat nog een gezellige kerstborrel op de planning 
om het jaar feestelijk af te sluiten. 

Niet alleen voor medewerkers wil VDS een warm thuisgevoel creëren, dit doen ze ook voor 
hun gewaardeerde klanten. Klantgerichtheid staat dan ook hoog in het vaandel: “Onze 
klanten zijn altijd welkom bij ons voor advies en kunnen onze showtuin bezoeken”, zegt 
Mancha van der Sanden, manager bij VDS. De persoonlijke benadering van VDS draagt bij 
aan een omgeving waar zowel medewerkers als klanten zich welkom voelen!

www.vdssolarsystems.nl

een TeamGoed

www.bonten-advies.nl

Orthodontistenpraktijk Weert bestaat op de kop af 25 jaar! In december 1998 begonnen 
wij aan de Wilhelminasingel 199.  Inmiddels zitten we al 21 jaar op de huidige locatie: 
Recollectenstraat 2 in Weert. Van een klein team met drie personen zijn wij uitgegroeid 
tot een team met 16 personen waarvan drie orthodontisten. Als enige erkende 
specialistenpraktijk functioneren wij voor de regio Weert, Nederweert en Cranendonck 
.
Ons patiëntenbestand bestaat voornamelijk uit kinderen. De laatste jaren is er ook 
veel interesse van volwassenen. Ons geoliede team zorgt ervoor dat iedereen op een 
ontspannen manier professioneel behandeld wordt!
Er is niks mooiers dan iemand een stralende lach te geven. Het is wetenschappelijk 
bewezen dat een mooi recht gebit voor meer zelfvertrouwen zorgt en een bijdrage 
levert aan je levensgeluk.
Het bijzondere van het feit dat wij al 25 jaar bestaan is dat wij inmiddels ook kinderen 
behandelen van ouders die wij een generatie eerder behandeld hebben. 
Al 25 jaar onze leus: Beugels, Brackets en Banden; wij dragen de patiënten op handen !

www.orthoweert.nl

Bonten administratie, belastingen & advies: 
aangenaam en betrokken 
In 18 jaar  is Bonten Advies uitgegroeid tot een full-service administratie- en advieskan-
toor met Rolf Bonten, Rob Jongen en Arno Kursten aan het roer. Met ons deskundige team 
ondersteunen en ontzorgen we ondernemers bij alle organisatorische, fiscale en admi-
nistratieve uitdagingen die op hun pad komen. Een team waar we heel ‘grueëts’ op zijn!

En dat team wordt in 2024 uitgebreid. Per 1 januari a.s. neemt Bonten Advies het ad-
ministratiekantoor Able 2 Advise uit Stramproy over, dat gerund wordt door vader Paul 
van Dongen en zoon Niels. Niels zal dan in dienst komen bij Bonten Advies en Paul zal 
de komende periode betrokken blijven voor een goede overgang. Medio 2024 zal het 
kantoor in Stramproy sluiten en zal Niels ook zijn intrek nemen op de Biest 55A.

Wij willen onze relaties bedanken voor hun vertrouwen in het afgelopen jaar en wensen 
iedereen warme feestdagen toe en een gezond 2024!

Orthodontistenpraktijk Weert
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www.mixxpeople.eu 

een TeamGoed
Ivan’s Woodwork timmert ruim negen jaar aan de weg en is inmiddels uitgegroeid tot 
een familiebedrijf met vijf vaste, zeer kundige medewerkers. Zij voeren de meest 
uiteenlopende houtprojecten uit, zoals overkappingen, tuinhuizen, traprenovaties, 
maatwerkkasten en -meubels, ‘steellook’ deuren, tuinpoorten, aftimmerwerk en meer. 

Met Ivan’s Woodwork beschikt u over een partner die meerdere houtprojecten in uw 
woning kan realiseren en daadwerkelijk uw dromen in hout waarmaakt! Kwaliteit, zo 
laag mogelijke kosten en goede service zijn daarbij sleutelwoorden. De opdrachtgever 
wordt zoveel mogelijk betrokken bij de voorbereiding en de totstandkoming van het 
product. 
U bepaalt en Ivan’s Woodwork maakt. Zo komen dus echte maatwerkproducten tot 
stand! Eigenaar Ivan Peeters is graag bereid, geheel vrijblijvend, eens met u te praten 
en u te adviseren over uw plannen. 

Ivan’s Woodwork dankt u voor de vele mooie projecten die ze in 2023 hebben mogen 
realiseren en wenst u fijne feestdagen en vooral een gezond 2024!!!

www.ivanswoodwork.nl

Ivan’s Woodwork…, uw partner bij houtprojecten!

Mixx People, Find your X

Mixx People is een deskundig familiebedrijf in de uitzendbranche, gespeciali-
seerd in de sectoren bouw, techniek, industrie, logistiek, transport en office. 
Met hun jarenlange ervaring begrijpen ze als geen ander de behoeften van kan-
didaten en opdrachtgevers door uitzenden, detacheren en werving en selectie. 
Of je nu op zoek bent naar de perfecte baan of de juiste talenten wilt aantrek-
ken, Mixx People staat voor je klaar. Ze luisteren zorgvuldig naar ieders wensen 
en maken de juiste match. 

Voor Mixx People reikt het doel verder dan enkel de ideale match te maken; het 
draait ook om het opbouwen van sterke relaties. Een doorlopend proces waarin 
Mixx People nauw en persoonlijk betrokken blijft. Ze zijn jouw partner die blijft 
meedenken en de kwaliteit bewaakt. Dat is wat de samenwerking zo uniek en 
waardevol maakt.

Mixx People wenst jou fijne feestdagen! Graag staan ze volgend jaar weer 
voor je klaar.  

Cadeaus&Zo
shop

lokaallokaal

Brugstraat 21 Nederweert 
Tel. 0495-631237

Voor leuke kleding 
en eerlijk advies 

kom naar Nederweert!

KOOP
ZONDAG

13.00 - 17.00 u.

4 oktober

Maak kans op een
 waardebon van 

€ 150,00!

Smartwatch dealer van Weert (5 Merken).
Reparatiecentrum voor horloges en sierraden.

Buddha To Buddha dealer.
 

 

 

 

  

FERRUM  

FERRUM by Rolf Maasstraat 5a - Weert
0495-526073 · info@ferrumbyrolf.nl · www.ferrumbyrolf.nl

NU 20% 
KORTING OP

 

tot 100 euro korting op 
   Garmin Smartwatches

Wij wensen je stralende 
kerstdagen 

en een 
modieus 2024

WINTERSALE MET 
STAPELKORTINGEN
Bij 3 stuks 30% korting
Bij 2 stuks 25% korting
Bij 1 stuk    20% korting
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088-1717 970 | team-limburg@ondernemersklankbord.nl
www.ondernemersklankbord.nl 

Balans opmaken en 
ondernemerstips
Ongelooflijk maar waar: 2023 is alweer bijna voorbij. Een jaar 
waarin ondernemers weer met flinke uitdagingen te maken 
hadden, zoals stijgende kosten en personeelstekort maar ook 
regelmatig met het terugbetalen van uitgestelde belastingen 
en de uitgebreide wet- en regelgeving voor ondernemers. 
Veel ondernemers worstelen dan ook met de vraag hoe ze zich 
goed kunnen voorbereiden op de komende jaren.

Stichting Ondernemersklankbord is er voor deze ondernemers 
en begeleidt al sinds 1980  ondernemers in het mkb in elke 
bedrijfsfase. Frank van Santen, directeur: ‘Het einde van het 
jaar is altijd een mooi moment om de balans op te maken. 
Waar sta je als ondernemer en welke ondernemerslessen 
waren er afgelopen jaar? Onze 300 adviseurs kunnen onderne-
mers hier goed bij helpen. Het zijn allemaal oud-ondernemers 
of specialisten met een specifiek vakgebied. Zij delen als vrij-
williger hun kennis, ervaring en expertise met ondernemers 
en geven onpartijdig advies. Dat gebeurt in klankbordtrajec-
ten van een halfjaar, waarvoor Ondernemersklankbord in 2024 
een minimale donatie van € 200,- voor vraagt. Klankborden 
met een ervaren adviseur kost een ondernemer dus weinig 
maar is wel enorm veel waard!’ 

Ondernemersklankbord geeft de volgende
ondernemerstips voor 2024:

Kijk vooruit
Door te bepalen waar je eind 2024 wilt staan, geef je jezelf 
doelen die als leidraad dienen in het nieuwe jaar. Hierbij is 
het belangrijk om naar het afgelopen jaar te kijken. Waaraan 
heb jij je tijd besteed? En wat leverde het op? Kijk naar jouw 
markt en doelgroep: waar is nu behoefte aan? En hoe kan jij 
hierop inspelen? Door jezelf deze vragen te stellen, breng je 
meer focus aan in je bedrijf zodat je je tijd in het komende 
jaar aan de juiste dingen besteedt. 

Wees flexibel
De wereld verandert snel en dat vraagt om flexibel onderne-
men. De gekozen strategie voor 2024 is dan ook een leidraad 
en geen vaststaand gegeven. In deze onzekere tijden moet 
je namelijk snel kunnen schakelen. Zorg daarom op tijd voor 
plan B!

Houd grip op je geldzaken
Het einde van 2023 is een goed moment om de (financiële) ba-
lans op te maken. Door de inkomsten en uitgaven op een rij te 
zetten, krijg je inzichtelijk wat 2023 heeft opgeleverd. Maak 
vervolgens een financieel jaarplan voor 2024. Wat is de om-
zetverwachting en wat is de marge? Wees daarbij realistisch. 
Maak ook een inschatting van de kosten voor 2023. Hierbij 
geldt: neem een post ‘onvoorziene kosten’ mee in je jaarplan, 
als buffer om onverwachte kosten op te kunnen vangen.
Voor al deze tips geldt: een OKB-adviseur uit jouw regio kan 
je helpen! Kijk op www.ondernemersklankbord.nl voor meer 
informatie.

Elke maand in Weert Magazine afwisselend 
de column van de burgemeesters van Weert en Nederweert.

Raymond Vlecken
burgemeester Weert

Decemberperikelen
Het jaar is bijna ten einde. Tijd van bezinning. Of juist van vooruitkijken? Ieder-
een doet dat op zijn of haar eigen manier. Ik ben positief ingesteld en kijk dus 
graag vooruit! 

Maar vooruitkijken kan niet zonder soms ook even terug te blikken. Recent heb-
ben de Tweede Kamerverkiezingen plaatsgevonden. Dat klinkt heel vanzelfspre-
kend, maar voor de gemeentelijke organisatie is dat een project waar enorm 
veel tijd in gaat zitten. De organisatie om dit allemaal vlekkeloos voor elkaar te 
krijgen is immens. Gelukkig lukt dit, mede dankzij de hulp van tientallen inwo-
ners van Weert die zich als vrijwilliger inzetten om gedurende de openingstijden 
van het stembureau, en daarna, te ondersteunen. Op 6 juni 2024 mogen we dit 
proces nog weer een keer optuigen. Dit keer voor de Europese verkiezingen. Laat 
ook daar uw stem niet verloren gaan!

Wat brengt 2024 ons?
Een gemeente wordt niet gebouwd met stenen en beton, maar met de mensen 
die er wonen en werken. Onze gemeente is een diverse en levendige gemeen-
schap, vol energie en creativiteit. Dat kenmerkt Weert. We kijken uit naar een 
jaar vol festiviteiten. Ik heb in ieder geval twee persoonlijke hoogtepunten. Als 
eerste Antje de Musical. Ik heb al vaker gehoord dat met dit soort evenementen 
Weert hoge ogen gooit. Voor mij is het de eerste keer om een dergelijk event 
mee te maken. En de start van de Närrische Europäische Gemeinschaft (NEG), 
waarbij Weert in het komende jaar voor één jaar de eerste Nederlandse När-
rische Kulturstadt wordt. Dit moet een memorabel jaar worden, deels uitlopend 
naar 2025, voor de hele Wieërter Vastelaovendj. Het moet vooral passen binnen 
de Wieërter Vastelaovendjbelevening. De voorbereidende gesprekken hebben al 
plaatsgevonden met de koepels van de Bond van Carnavalsverenigingen in Lim-
burg (BCL) en de Samewirkende Limburgse Vastelaovesvereniginge (SLV). 

Eindejaar…
Maar voor we daar zijn, moeten we eerst nog even de decembermaand door. 
Waar dit voor de een iets geweldigs is - namelijk uitkijken naar de kerstsfeer -, is 
het voor de ander oprechte stress. Daarbij kan het gaan om de cadeauverplich-
tingen die sommige mensen voelen, het organiseren van het feestdiner, de finan-
ciële druk of het balanceren tussen werk en privé. Ik balanceer in het midden. Ik 
geniet enorm van het samenzijn met familie en vrienden en ik hou van de sfeer.

Toch wil ik ook aandacht voor vragen voor het afsteken van vuurwerk. Ook 
voor Weert en ver daarbuiten geldt dat er duidelijke richtlijnen zijn wan-
neer vuurwerk afgestoken mag worden. Respecteer deze richtlijnen en ga 
niet eerder vuurwerk afsteken. U doet uw buren, uw wijkgenoten, uw mede-
inwoners een groot plezier. En de bezitters van (huis)dieren vooral. Ieder 
jaar betekent dit eerder afsteken ook een stuk stress en ongenoegen die 
niet nodig is. U zou mij als burgervader een groot plezier doen als u rekening 
houdt met uw medemens.

column
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Wat betekende 2023 voor  jou persoonlijk?
Wat betekende 2023 voor ons?
Nadat we eind 2022 samen met de gedeputeerde van de 
provincie, Geert Gabriels, onze handtekening hadden gezet 
onder de overeenkomst voor de opkoopregeling stikstof, 
zou 2023 het jaar van afbreken en slopen worden van onze 
bedrijfsgebouwen en een andere invulling geven aan ons 
leven. Niet meer 24/7 AAN te hoeven staan voor de zorg van 
onze dieren.
Toen we die druk niet meer voelden, realiseerden we ons pas 
dat we in de loop van de jaren toch veel gewerkt hebben. 
En stoppen is ook ondernemen. Ik had een whatsapp 
berichtje rondgestuurd aan familie, vrienden en bekende met 
uitleg waarom we gingen stoppen met ons melkveebedrijf en 
daarin ook aangegeven dat we nog wel wat ATV en vakantie 
dagen open hadden staan.
We hebben inmiddels een ander huis gekocht, de 
bedrijfsgebouwen worden gesloopt en ons huis aan de 
Werkmansweg staat in de verkoop!

De herinneringen van dit jaar zijn zo aan het eind van 2023 
sterk in onze gedachten. Vorig jaar rond deze tijd waren we 
dit aan het doen, of waren we daar met onze koeien mee bezig. We missen onze dieren 
en onze regelmaat. Evengoed zien we ook wel weer een uitdaging in wat we nu met meer 
vrijheden kunnen gaan ondernemen. We zeggen nu vaak tegen elkaar: 
“welke boer of boerin krijgt de kans om nog een ander beroep te kunnen kiezen?”

Stoppen met ons levenswerk is een goede keuze, we zijn nu gezond
en genieten van alles wat op ons pad komt, mede daardoor 
is 2023 voorbijgevlogen. Carpe Diem!

2023 was voor ons een jaar waarin (jongens)dromen zijn uitgekomen! Hoewel 
de start van ons avontuur natuurlijk lag in oktober 2022, toen zowel Paul 
als Kai werden gevraagd om de vasteloavendj 2023 voor te gaan, was het 
hoogtepunt natuurlijk de hele periode vanaf de uitroepingen tot de abdikasie 
in 2023. Wat hebben we als gezin samen met onze (jeugd)adjudanten, 
aanhang, familie, vrienden en V.V. De Rogstaekers gelachen, genoten, gehuild 
en vooral een ‘ge-wel-dji-ge tiêd’ gehad! We hadden dit nooit, maar dan ook 
nooit willen missen!

Vóór de uitroepingen hebben we veel mensen voor de gek gehouden, 
waaronder Kai zelf! Hij wist niet dat Paul de stadsprins zou worden tot de 
zaterdag van de uitroeping. Dat moment is er een om nooit te vergeten! Het 
ongeloof en gelijktijdig het geluk in zijn ogen te zien was prachtig.
De hoeveelheid positieve reacties op het feit dat vader en zoon in 2023 de 
honneurs mochten waarnemen als stadsprinsen was overweldigend. We zijn 
in een warm bad terechtgekomen en hebben geprobeerd om SAMEN met alle 
vastelaovendj-vierders weer eens van een echte ouderwetse vastelaovendj te 
genieten. We zijn nu, net als de rest van Weert, benieuwd wie de eer in 2024 
te beurt valt. 13 en 14 januari zullen we het weten! 

Alaaf op een gezond 2024!

2023 begint voor mij met een zwaar dieptepunt, namelijk het overlijden 
van mijn vrouw. Uiteindelijk kregen haar depressieve gedachtes te zeer 
de overhand. Extra schrijnend, omdat ikzelf sinds vier jaar was genezen 
van kanker, maar in augustus bij mijn jaarlijkse controlescans bleken 
er weer nieuwe plekjes te zitten. Inmiddels ben ik weer begonnen met 
immunotherapie en deze slaat gelukkig goed aan, want de plekjes zijn 
alweer kleiner aan het worden. Dus zowel de oncoloog als ik zijn hoopvol 
en positief gestemd.

‘Positief’, dat is ook het woord dat ik vaak te horen krijg van mensen om 
mij heen en die mij kennen. Gelukkig heb ik die instelling van nature. 
En gelukkig kan ik , door de laatste uitslag van mijn scans, ook weer 
positiever naar de toekomst kijken. 

Natuurlijk worden de feestdagen voor mij en mijn dochter Mille anders 
dan alle andere jaren en ze zullen ook nooit meer hetzelfde worden. 
Steeds meer hebben we de situatie geaccepteerd zoals die is en 
maken we er het beste van. Langzaamaan pakken we de draad weer 
op, allebei op onze eigen manier, maar toch samen.
Dat is ook mijn boodschap aan alle Weertenaren. Probeer, hoe 
moeilijk het soms ook is, dingen te accepteren zoals ze zijn en daar 
het beste van te maken. 

Ik wens iedereen een gelukkig en bovenal een GEZOND 2024! 

MARTIJN TIMMERMANS

TROTS is het woord dat mijn 2023 omschrijft. Ik blik terug op ons 
eerste volle jaar als Albert Heijn Heerschap. Een spannende stap 
zowel privé als zakelijk, maar wat een succes! Via deze weg wil ik 
graag al onze klanten bedanken voor het vertrouwen.  

Onze winkel in de Muntpassage werd compleet verbouwd en onze 
nieuwste winkel in Haelen opende in november. De lat ligt bij mij en 
mijn collega’s altijd hoog. Dat werd o.a. duidelijk tijdens de jaarlijkse 
strijd om de ‘Beste Albert Heijn van Nederland’. Heel 2023 mocht 
onze winkel in Heythuysen zich de Beste AH van Nederland noemen 
en daarmee hebben we ruim 1200 AH-supermarkten verslagen! Ook 
dit jaar scoorden we erg hoog. Onze winkel in Boshoven kwam tot 
de halve finale en Nederweert heeft zelfs de finale bereikt! Daarmee 
behoren we wederom tot de top van Nederland. 

Bakkerij Heerschap behaalde meerdere prijzen en ik mocht veel verenigingen blij maken met 
sponsorgelden via ‘Heerschap Verbindt!’; een unieke samenwerking met 
76 verenigingen uit Weert, Nederweert en Leudal. 

Ik ben ontzettend trots dat we dit met alle ruim 800 collega’s gefikst hebben en kijk 
uit naar het nieuwe jaar! Ik wens iedereen hele smakelijke en gezellige feestdagen en 
een gezond 2024 toe! 

Het jaar 2023 begon voor mij als lijsttrekker 
voor de waterschapsverkiezingen. Ik wilde 
politiek actief worden. In maart werd 
ik verkozen en benoemd als lid van het 
algemeen bestuur van het Waterschap 
Limburg.
Maar een paar dagen later kreeg ik een 
verrassend telefoontje met de vraag 
of ik wethouder in Nederweert wilde 
worden. Bij het CDA-Nederweert was een 
wethouder gestopt en ze hadden snel een 
opvolger nodig. Na goed overleg met mijn 
thuisfront heb ik besloten deze uitdaging 
met twee handen aan te grijpen. 
Ik heb een mooie portefeuille met onder 
andere Wonen, Buitengebied en Landbouw. 
Op deze vlakken is veel aan de hand en ik 
krijg veel energie van het aanpakken van 
de uitdagingen die er spelen en dat ik iets 
concreets kan kunnen betekenen voor 
inwoners.

Het was dus een bijzonder jaar voor mij. Ik 
startte het jaar als projectmanager bij de 
Provincie Limburg en eindig het jaar nu als 
wethouder in Nederweert. Een behoorlijke 
ommezwaai zowel professioneel als privé, 
maar absoluut de moeite waard. Ik kijk 
enthousiast uit naar 2024 en ga me weer 
vol toewijding inzetten – samen met het 
college van burgemeester en wethouders 
en de gemeenteraad - om een positieve 
bijdrage te leveren aan Nederweert 
en de regio.

Boris Meessen

Het jaar 2023 was voor mij vol veranderingen en avonturen! Ik heb examens 
afgelegd en ben afgestudeerd aan Het College Weert. Negen jaar geleden ben ik met 
mijn ouders en zusje uit Syrië naar Nederland gekomen. Mijn ouders hebben hun 
leven, hun banen, hun familie en vrienden achtergelaten voor een betere toekomst 
voor dochters, mijn zusje en ik. Afstuderen met een VWO-diploma betekende voor 
mij veel meer dan een nieuw hoofdstuk in mijn leven beginnen. Het betekende 
een stap zetten naar de betere toekomst waar mijn ouders alles voor hebben 
achtergelaten. Het maakt me blij om te weten dat de moeite van mijn ouders niet 
voor niets was geweest. 

Na 6 jaar middelbare school was het tijd voor verandering. De toelatings- en 
examenperiode was vol ups en downs. Ik wilde al heel mijn leven tandarts worden, 
maar helaas werd ik niet toegelaten op tandheelkunde. ‘Wat nu? Wat wil ik nu doen?’ 
Ik voelde me verdwaald. Uiteindelijk heeft het leven mij gebracht naar een andere 
leuke opleiding die goed bij me past. Ik doe nu International Business Administration. 
Dit jaar heeft me geleerd mijn grenzen niet te beperken. Waar een deur dicht gaat, 
opent altijd een andere! 

Massa Khairi Agha

Het jaar 2023 had weer veel mooie en minder 
mooie dingen in zich. De mooie dingen koester ik. 
Vervelend was de afgelasting van Bospopzondag. 
Nooit eerder in de 43-jarige geschiedenis van ons 
festival werden we door de weergoden gedwongen 
een festivaldag af te gelasten. Waar we vrijdag 
nog met heel goed weer een mooie start maakten, 
trokken zaterdag al ‘donkere wolken’ over de 
zondag. Het besluit om zondag niet door te laten 
gaan, werd op het allerlaatste moment genomen 
waarbij de veiligheid van artiesten, vrijwilligers 
en bezoekers voorop stond. Wat volgde was een 
nasleep van maanden met terugbetalingen van 
munten en tickets. Gelukkig hebben we dit goed 
achter ons kunnen laten en waren onze bezoekers 
erg te spreken over deze service. Het zal zeker 

nog vaker gaan voorkomen met de veranderende 
weersomstandigheden maar laten we hopen dat we in 2024 hiervan verschoond 
blijven en we een top-Bospop zullen hebben waar tienduizenden van kunnen 
genieten. Woensdag 13 december hebben we onze eerste aankondiging en 
16 december start de voorverkoop. 

Fijne feestdagen allemaal en een gezond 2024! Peter Verkennis

STAN HEERSCHAP

GERT EN RIANNE KROL

LAURI EN PAUL VAN GANSEWINKEL
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Maastro bereikte onlangs een bijzondere mijlpaal met de behandeling van de 1000e patiënt met protonentherapie. Dat is een innovatieve vorm van 
bestraling die bij een beperkt aantal mensen met kanker zorgt dat kwetsbare organen in de buurt van een tumor maximaal gespaard worden tijdens de 
bestraling. Sinds de eerste behandeling met protonentherapie in 2019 is deze behandeling beschikbaar gekomen voor verschillende kankersoorten. 

Precisie 
Protonentherapie is een vorm van uitwendige 
bestraling die het mogelijk maakt om heel nauw-
keurig te bestralen waarbij kwetsbare omliggen-
de organen maximaal worden ontzien. Hiermee 
kan de kans op bijwerkingen bij een deel van 
de patiënten aanzienlijk worden verminderd. 
Dit komt ten goede aan de kwaliteit van leven 
na de behandeling en kan ook de vooruitzichten 
verbeteren door het voorkomen van schade aan 
bijvoorbeeld het hart. Wie in aanmerking komt, 
wordt bepaald door landelijk vastgestelde richt-
lijnen.

Behandelgebieden
Sinds de oprichting van het Protonentherapie-
centrum in 2019 behandelt Maastro patiënten 
met hoofd-halskanker, borstkanker, longkanker 
en hersentumoren. Gaandeweg zijn hier een 
aantal behandelgebieden bijgekomen, waardoor 
de patiëntengroep die van protonentherapie 
voordeel kan hebben, is gegroeid. Tegenwoordig 
behandelt Maastro ook patiënten met slokdarm-
kanker, lymfeklierkanker en zaadbalkanker met 
protonentherapie.

Dankbaar 
1000e patiënte Nellieke Snoei: ‘Ik wist niet ge-
lijk wat de therapie inhield, maar ik had wel al 
gehoord dat dit soms bij jongere mensen wordt 
toegepast en het misschien ook voor mij voor-
delen zou hebben. Ik ben erg blij met de proto-
nenbehandeling omdat zo de nadelige gevolgen 
voor een aantal belangrijke organen op langere 
termijn minder zijn dan wanneer ik een andere 
soort bestraling zou krijgen. Dankbaar!’

‘De impact van protonentherapie op het vermin-
deren van bijwerkingen en het verbeteren van 
de levenskwaliteit van onze patiënten is onmis-
kenbaar. Op dit moment behandelen we vooral 
patiënten uit Limburg en ons doel voor de ko-
mende periode is om ervoor te zorgen dat proto-
nentherapie aan meer patiënten buiten Limburg 
wordt aangeboden’, aldus Maria Jacobs, voorzit-
ter raad van bestuur Maastro. 
Maastro is naast Holland PTC (Delft) en Univer-
sitair Medisch Centrum (Groningen) een van de 
drie protonentherapiecentra in Nederland, en 
de enige aanbieder van de protonentherapie in 
Zuidoost Nederland.

inbedrijf

Verbetering
Een biopt is een stuk weefsel uit het orgaan. 
Middels de zogeheten ‘transperineale template 
biopten methode’ kan er gekeken worden welke 
regio’s rondom de prostaat kankervrij zijn en 
welke zijn aangetast. Het template is vergelijk-
baar met een soort rooster met coördinaten, 
waar af te lezen is, welke coördinaten rest tumor 
bevinden. Arts van Limbergen: ‘Er worden 
systematisch biopten afgenomen van alle regio’s 
van de hele prostaat, niet alleen rondom de tumor. 
‘Hierdoor kunnen we op microscopisch niveau 
zien op welke plekken er rest tumor zit en waar er 
geen kanker zit’. ‘Dit is niet altijd via de normale 
beeldvorming waarneembaar’, licht collega arts 
Reynders toe. ‘Voorheen maakten we alleen 
gebruik van geavanceerde scans en bestond er 
nog de kans dat er rest tumor zat die daarop niet 
werd waargenomen.’ Onze behandeling is hier-
mee een stuk verbeterd, want door het afnemen 
van deze reeks biopten kunnen we weten of 
daar echt geen kanker zit. Dus we behandelen 

wat te zien is op de scan én wat de biopten 
laten zien. De kans dat je dan nog kanker mist, 
is daardoor weer een stuk kleiner.’ 

Veiligheid
Daarnaast zorgt deze verbeterde techniek ervoor 
dat er niet door de bestraalde darm wordt geprikt, 
maar door de huid, waardoor er geen risico 
bestaat om een gaatje in de darm te maken 
dat moeilijk geneest. ’Bovendien kunnen we 
door het plaatsen van een gel implant de darm 
wegduwen van de prostaat, zodat deze darm 
beter beschermd wordt tegen bestralingsscha-
de’, vervolgt Reynders. Deze extra procedure 
maakt het behandeltraject wel iets uitgebreider, 
maar verhoogt de veiligheid voor de patiënt.  

Precisiebestraling
Deze behandelmethode vergt uiterste precisie. 
Wordt er te veel bestraald, neemt het risico toe 

op belangrijke bijwerkingen, wordt er daar-
entegen te weinig bestraald, komt de kanker 
terug. Van Limbergen: ‘Het moet precies juist zijn. 
Omdat de prostaat al bestraald is, is dit echt heel 
delicaat. Je wilt niet meer hoeven te her-behandelen’. 
Beide artsen zijn zeer te spreken over deze ver-
beterde behandeltechniek. ‘In onze verbeterslag 
streven we altijd ernaar dat de bijwerkingen 
omlaag moeten en de genezingskans omhoog’,
concluderen ze eensgezind. 

Preciezere herbestraling 
bij teruggekeerde kanker

Het behandelteam voor prostaatkanker legt de lat steeds hoger bij het aanbrengen van een verbeterslag in de 
behandelmethode voor de groep patiënten met prostaatkanker die geholpen worden met de Salvage High-Dose-Rate 
(HDR) brachytherapie (Brachy= inwendige bestraling). Patiënten die eerder bestraald werden op hun prostaat en 
een teruggekeerde prostaatkanker ontwikkelen hebben hier enorm baat bij. Ook patiënten die al eerder bestraling 
kregen vanwege een kanker in de buurt van de prostaat zoals blaas- en endeldarmkanker, kunnen nog worden 
behandeld voor prostaatkanker. In beide gevallen gaat het om patiënten die elders doorgaans uitbehandeld zijn. 
De verbeterslag zit in het toevoegen van een extra procedure, namelijk het afnemen van biopten, waarmee het 
behandeltraject wat uitgebreider wordt, maar de veiligheid van de patiënt verhoogt. 

Evert van Limbergen over de Salvage HDR brachytherapie: Maastro biedt voor deze groep patiënten, die elders uitbehandeld is, een kans op genezing.

Meer info over 
protonentherapie

                  10001000ee patiënt  patiënt 
  met protonentherapie  met protonentherapie

Fotonentherapie: Maakt gebruik van röntgen-
straling. Fotonen geven hun energie af in de 
tumor, maar ook in mindere mate in gezond 
weefsel eromheen. Door de röntgenstraling 
vanuit verschillende kanten op de tumor te 
richten wordt de belasting op de gezonde 
weefsels zoveel mogelijk beperkt.

Protonentherapie: Hierbij stopt de straling 
grotendeels in de tumor en komt er hierdoor 
minder in het omliggende gezonde weefsel. 
Dit is belangrijk indien er kritische organen 
zoals long of hart in de buurt van de tumor 
liggen omdat deze dan een kleinere dosis of 
minder straling krijgen.

Nellieke Snoei; 
1000e patiënt 
protonentherapie: 
‘Heel blij dat ik 
in aanmerking 
kwam voor 
protonentherapie, 
daarvoor ga ik graag 
naar Maastricht.’ 
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Het jongste NVM-makelaarskantoor van regio Weert, Konings Makelaardij en Taxaties, is op 1 december 2023 gestart. Nieuw en toch ervaren? De eigenaar 
is Eugène Konings, voor veel Weertenaren geen onbekende naam. Hij is al geruime tijd werkzaam in het vastgoed, als makelaar en later ook als taxateur bij 
twee grote makelaarskantoren in de Weerter regio. Tijd voor een gesprek met dit nieuwste Weerter NVM lid, Konings Makelaardij en Taxaties met 
Register-Makelaar en Register-Taxateur Eugène Konings. 

Nieuw en toch ervaren, dat klinkt tegenstrijdig. 
Eugène legt het graag uit: “Zo’n 15 jaar geleden 
kwam ik in contact met vastgoed. Ik werkte bij 
een projectontwikkelaar waar ik verantwoorde-
lijk was voor de marketing en ook betrokken was 
bij de verkoop van de nieuwbouwprojecten en 
de beleggingsportefeuille in Zuid-Nederland en 
Vlaanderen. Hierbij had ik dagelijks contact met 
een grote groep makelaars. Het dagelijkse contact 
met een groot netwerk van makelaars, het bege-
leiden, aansturen en enthousiasmeren vond ik erg 
leuk. Het directe contact met klanten vind ik nog 
leuker. In de afgelopen 10 jaar heb ik met veel 
plezier gewerkt bij twee in Weert bekende grote 
NVM-makelaarskantoren. Mijn werkgebied was 
Midden-Limburg en Zuidoost-Brabant. Het contact 
met mijn collega’s en mijn opdrachtgevers heb 
ik altijd als zeer prettig ervaren. Als makelaar en 
ook als taxateur heb ik tijdens deze periode veel 
geleerd en waardevolle ervaringen opgedaan. Zo 
begeleidde ik onder andere het opstarten van ves-
tigingen in Roermond en Eindhoven.

Dit jaar heb ik met overtuiging, gesteund door 
mijn vrouw en zoon en mijn naaste omgeving, 
de stap gezet en ben ik als zelfstandige gestart. 
Mijn eigen NVM-kantoor, Konings Makelaardij en 
Taxaties in Weert. Hier kan ik de ervaring die ik 
heb opgedaan volledig op mijn eigen manier en 
met toewijding inzetten om mijn opdrachtgevers 
optimaal te begeleiden.” 

Als makelaar is hij niet de enige die actief is in 
de regio. Wat maakt hem onderscheidend? Eugène 

lacht: “Goeie vraag en een terechte opmerking! 
Een van de meest belangrijke onderdelen van het 
starten van mijn eigen onderneming was het be-
antwoorden van die kernvraag. Door de vele ge-
sprekken met professionals uit het vak en daar-
buiten, maar ook met familie en vrienden, heb ik 
die vraag kunnen beantwoorden. De kernwaarden 
van Konings Makelaardij en Taxaties zijn vier fun-
damentele elementen die de ruggengraat vormen. 
Dat zijn Vakbekwaamheid, Verbinding, Daadkracht 
en Aandacht. Dat vormt de basis voor mijn werk. 
Niet alleen omdat ze van waarde zijn maar ook 
omdat ze bij mij passen. Dit is wie ik ben en waar 
ik voor sta. Het zijn niet alleen woorden op papier. 
Het is de leidraad voor mijn gedrag, ze bepalen 
mijn beslissingen en weerspiegelen mijn identi-
teit. De intrinsieke motivatie om iedere dag het 
beste voor mijn opdrachtgever te doen, maakt 
me onderscheidend. Soms heb je wat tijd nodig 
om erachter te komen dat dit niet altijd en overal 
vanzelfsprekend is.” 

Wat vindt Eugène het leukste aan zijn werk? “Een 
huis is meer dan alleen een woning. Het is de plek 
waar je lacht, liefhebt en het leven leeft. Ik ben 
er om mijn opdrachtgever te begeleiden naar een 
perfect thuis. In welke vorm dan ook, groot of 
klein en in elk budget. Ik wil verder gaan dan de 
traditionele vastgoedtransactie. Je hebt dagelijks 
contact met mensen met een vraagstuk. De uitda-
ging is om dit vraagstuk met zorg optimaal in te 
vullen. Zo zijn er opdrachtgevers die samen groter 
of juist kleiner willen wonen of ieder apart een 
nieuwe weg inslaan. Als makelaar bouw ik aan een 
vertrouwensband die van wezenlijk belang is. Het 
aankoop- en/of verkoopproces is een omvangrijk 
traject, hierin ondersteun ik bij elke stap. Zo hou 
jij overzicht en leef je met plezier en ontzorgd toe 
naar een nieuwe fase in je leven.” 

Het kantoor is lid van De Nederlandse Coöpera-
tieve Vereniging van Makelaars en Taxateurs in 
onroerende goederen kortweg NVM. Waarom is 
dat belangrijk? Eugène: “Het beroep ‘makelaar’ 
is geen wettelijk beschermde titel meer. Niet ie-
dereen mag zich NVM-makelaar noemen. De NVM 
stelt duidelijke kwaliteitseisen aan haar leden. 
Een van de voorwaarden van het lidmaatschap bij 
de NVM is dat je als Register-makelaar (RM) bent 
ingeschreven. De stichting Vastgoedcert bewaakt 
de kwaliteit en vakbekwaamheid van de Register-
Makelaar en zo weet je dus zeker dat je kwaliteit 
in huis haalt. Daarnaast ben ik Register-Taxateur 
(RT) en ingeschreven bij het Nederland Register 
Vastgoed Taxateurs, het NRVT. Het NVM-lidmaat-
schap biedt onbeperkte juridische ondersteuning, 
actieve belangenbehartiging en de toegang tot 
een unieke database waardoor ik mijn werk als 
makelaar en taxateur optimaal kan uitvoeren. De 
NVM staat voor de kwaliteit waar ik achter sta. Die 
combinatie was dus snel gevonden.” 

Wil jij weten waar Konings Makelaardij en Taxaties 
het verschil kan maken? Neem contact op en maak 
een afspraak voor een persoonlijk gesprek. 

www.koningsmakelaardij.nl of check de socials.

        Nieuw en 
     toch ervaren

0495 – 635 025 
info@koningsmakelaardij.nl



Kim van Kuijk en Pim Peeters in Londen

De keuze viel op Londen vanwege de werkmogelijkheden. Mooie 
bijkomstigheden waren de afstand en de Engelse taal. Eind 2021 
maakten Kim van Kuijk (30) en Pim Peeters (31) de oversteek naar 
Groot-Brittannië. Terwijl Nederland nog half in lockdown zat kwamen ze 
terecht in Engeland waar alle beperkingen waren opgeheven. “Het was 
wel even omschakelen van een periode met weinig mensen om je heen 
naar een miljoenenstad”, vertelt Pim. “Maar ook dat went weer snel!” 
Ze genieten met volle teugen van al het moois dat Londen te bieden 
heeft. Zeker in deze tijd van het jaar waarin de hele stad kerst ‘ademt’.

Uitzicht over de stad
Acht komma zeven miljoen inwoners 
heeft Londen. Dat is ruim tien keer 
het aantal inwoners van Amsterdam. 
Geen wonder dat Kim en Pim uit het 
‘pittoreske’ Weert even moesten wen-
nen. Pim vertelt: “We zaten eerst een 
paar dagen in een AirBnB en zijn daar-
na verhuisd naar het appartementje 
waar we nu nog steeds wonen. Het 
bevindt zich op de 53e verdieping in 
blijkbaar de hoogste woontoren van 
West-Europa. Van hieruit hebben we 
en prachtig uitzicht over de stad, dus 
totaal niet vervelend wakker worden 
elke dag!” Kim vult hem aan: “We 
wonen in Canary Wharf, een wijk net 
ten oosten van het centrum van Lon-
den (zie kader). Het is een beetje te 
vergelijken met de Zuidas van Amster-
dam; er liggen voornamelijk kantoor-
panden. In de weekends is het dus wat 
rustiger dan doordeweeks. Dat vinden 
we fijn want heel veel plekken in Lon-
den zijn megadruk in het weekend!”

Waar kunnen we ze 
van kennen?
Pim woonde op de Biest (de wijk, niet 
de straat) samen met pap en mam en 
zijn oudere zus Steffie. Kim woonde 
tot haar veertiende op Boshoven en 
verhuisde toen met haar vader, moe-
der en zusje Demi naar Nederweert. 
Pim zat op de Philips, Kim op het Col-
lege. Pim werkte in zijn vrije tijd bij 
Albert Heijn in de stad en bij Jumbo 
op Leuken. Kim verdiende een centje 
bij met ijs scheppen bij Huupkens. 

Daarna was het tijd om de vleugels 
uit te slaan. Kim: “Ik heb biomedi-
sche wetenschappen gestudeerd aan 
de Universiteit van Maastricht. Na 
mijn master, heb ik daar ook mijn 
PhD(promotie) gedaan op de afde-
ling pathologie in het ziekenhuis. 
Tijdens mijn PhD heb ik anderhalf 
jaar in Maastricht gewoond en een 
ongelooflijk leuke tijd gehad, waar-
bij ik vrienden voor het leven heb 
gemaakt. In 2021 heb ik eindelijk 
mijn doctorstitel behaald.”

Pim: “Ik heb bouwtechnische be-
drijfskunde gestudeerd aan Hoge-
school Zuyd in Heerlen. Daarna heb 
ik een jaartje fulltime bij de Jumbo 
op Leuken gewerkt omdat ik niet 
goed wist wat ik wilde gaan doen. 
Vervolgens ben ik naar Groningen 
verhuisd voor mijn master Finance. 
Na het behalen van dat diploma heb 
ik veertien maanden rondgereisd 
in Australië en Nieuw-Zeeland. Die 
periode was geweldig. Terug in Ne-
derland ben ik gaan werken in Den 
Bosch, bij een bedrijf dat vastgoed-
financieringen bemiddelt.” Pim en 
Kim hebben veel gemeenschappe-
lijke vrienden, waardoor ze elkaar al 
een tijdje kenden. “Op het moment 
dat we wat serieuzer met elkaar gin-
gen praten zat Pim in Australië, dus 
het duurde even voordat we elkaar 
daarna konden zien. Inmiddels is dat 
alweer vijfeneenhalf jaar geleden”, 
lacht Kim.

Door Monique van den Brandt

kermis met kerstmarkt in Hyde Park”, 
omschrijft Pim. Alles is makkelijk be-
reikbaar omdat het openbaar vervoer 
heel goed geregeld is. Wat opvalt is 
dat ze allebei een hekel hebben aan 
de metro. “Ik verwens de metro bijna 
dagelijks als ik in de spits naar mijn 
werk moet”, zegt Pim. “De metro is 
één van de dingen die ik absoluut niet 
ga missen als we weer terug zouden 
verhuizen!”, valt Kim hem bij.

Kerst lekker thuis
Wat ze, door alle drukte in Londen, 
wel eens missen is de rust van thuis. 
“Daarnaast is Londen ontzettend 
duur, zowel het wonen als om dingen 
te doen, dus de woonlasten en prijzen 
van thuis missen we ook regelmatig. 
Daarnaast kunnen we niet ontkennen 
dat we heel af en toe toch stiekem 
wel zin hebben in een frikandel”, 
lacht Kim. Of die snack ook op het 
kerstmenu staat is nog maar de vraag. 

“Wij komen voor Kerstmis terug naar 
Weert, want dat blijft voor ons toch 
wel een feest om met familie en 
vrienden door te brengen. Op kerst-
avond gaan we uiteten bij ons favorie-
te restaurant Flavours, wat inmiddels 
wel vaste prik is die avond. Op eerste 
en tweede kerstdag gaan we beide 
families af en belanden we misschien 
nog in de stad voor een paar drankjes 
met vrienden. Op 29 december gaan 
we weer terug naar Londen om daar 
Nieuwjaar te vieren”, zegt Kim en-
thousiast. Tot slot zeggen ze samen: 
“Vanuit Londen wensen we alle lezers 
van het Weert Magazine hele mooie 
feestdagen!” 

miste tussen mijn werk en de samen-
leving, waardoor ik op zoek ging naar 
iets nieuws. Vrij snel kwam ik bij mijn 
huidige werk uit, waar ik die voldoe-
ning wel heb. Momenteel werk ik als 
laboratoriummanager en senior we-
tenschapper bij Meatly. Hier maken 
we kweekvlees voor diervoeding en 
zijn we hopelijk het eerste bedrijf 
in Europa dat hiermee op de markt 
komt”, zegt Kim trots.
Pim werkt bij LaSalle Investment Ma-
nagement, een vermogensbeheerder 
die gespecialiseerd is in vastgoed. “Ik 
had tijdens mijn vorige baan al veel 
contacten met partijen uit Londen 
die in Nederland vastgoed financie-
ren. Toen we hadden besloten om 
in Londen te gaan wonen en werken 
ben ik mijn connecties af gaan bellen 
en ben ik uiteindelijk terecht geko-
men bij LaSalle. Mijn team richt zich 
op het financieren van commercieel 
vastgoed in Europa, om daarmee ren-
dement te maken voor onze inves-
teerders (met name pensioenfondsen 
en verzekeraars).” 

Volledig geïntegreerd of 
toch een ‘buitenlander’? 
Pim denkt even na en zegt dan: “Voor 
ons gevoel blijven we toch wel buiten-

landers. Het scheelt wel dat Londen 
een grote mix van nationaliteiten is en 
dat de meeste mensen waar we con-
tact mee hebben ook buitenlanders 
zijn. Bij Kim haar eerste baan waren 
de meeste collega’s (waar we nu nog 
regelmatig mee omgaan) Italiaans en 
bij haar huidige baan is het een mix 
van nationaliteiten. Het grootste deel 
van de collega’s komt ook van buiten 
Engeland. Die verschillende mix van 
nationaliteiten en culturen maakt het 
wel heel leuk.” 

It’s the most wonderful 
time of the year
Londen in kersttijd noemt Pim ’mis-
schien wel de leukste periode van het 
jaar’. “Londen is echt magisch tijdens 
de kerstperiode. De hele stad ademt 
kerst, overal is versiering, er zijn on-
telbaar veel kerstmarktjes en gedu-
rende deze periode is er ook Winter 
Wonderland; dat is een supergrote 

wegvanhier wegvanhier

‘Mix van nationaliteiten en culturen maakt het leuk’‘Mix van nationaliteiten en culturen maakt het leuk’

Tips voor deze rubriek? Mail de 
redacteur, Monique van den Brandt

monique@vandenbrandt.eu

Het avontuur tegemoet
Samen hebben ze het idee opgepakt 
om een tijd in het buitenland te gaan 
werken om daar ervaring op te doen. 
Vanwege de ligging, de taal en de 
werkmogelijkheden valt de keuze op 
Londen. Corona gooit roet in het eten 
en vertraagt de boel. Als alles weer 
een beetje normaal wordt, beginnen 
ze te solliciteren in Londen. Septem-
ber 2021 hebben ze allebei een baan 
gevonden waar ze in januari 2022 kun-
nen starten. Vlak na Kerstmis verhuist 
het stel naar Engeland. “We hadden 
nog een afscheidsfeestje gepland met 
onze vrienden maar helaas moesten 
we dat op het laatste moment cance-
len vanwege de aangescherpte lock-
down-regels”, zegt Kim. “Ik vind het 
leven en wonen in Londen niet zo veel 

verschillen van Nederland”, vervolgt 
Pim. “In het begin was het werken 
wel even aanpassen. De mensen zijn 
hier een stuk minder direct dan bij 
ons. De werkmentaliteit is anders (ik 
werk hier heel wat uurtjes meer dan 
in Nederland) en ik moest er ook aan 
wennen om constant Engels te praten 
met collega’s”, geeft hij eerlijk toe.

Wat doen ze nu?
In het begin werkt Kim als postdoc-
toraal onderzoeker bij King’s College 
(dit is een van de oudste universitei-
ten van het Verenigd Koninkrijk, op-
gericht in 1829, gelegen in het hart 
van Londen). “Na een tijdje kwam ik 
tot de conclusie dat ik de connectie 

Tip van Pim en Kim als je Londen bezoekt: 
“Het centrum van London is prachtig met alle statige gebouwen 
en victoriaanse architectuur en de standaard toeristenplekjes 
(Tower Bridge, Big Ben) zijn allemaal ook heel mooi. Eén van 
onze favoriete plekjes in Londen en niet zo bekend bij toeristen 
is ‘Mercato Metropolitano’. Dat is een grote hal/tuin met veel 
verschillende kraampjes waar je heel lekker kunt eten en het is er 
ook supergezellig. Als er vrienden van thuis op bezoek komen dan 
nemen we die daar altijd mee naartoe.” 

Uitzicht vanuit het appartement.

Canary Wharf is een groot finan-
cieel centrum in ontwikkeling 
in het district Tower Hamlets 
in Londen. In het gebied staan 
drie van de hoogste gebouwen 
van het Verenigd Koninkrijk: 
One Canada Square (235 meter), 
HSBC Tower en Citigroup Cen-
tre (beide 200 meter). Canary 
Wharf ligt in de Docklands, de 
vroegere haven van Londen, in 
het oosten van de stad. Na een 
lange periode van verval werd 
in 1988 begonnen met de reali-
satie van een nieuw zakencen-
trum in dit gebied. Het gebied 
heet Canary Wharf (Canarische 
werf of haven) omdat er vroeger 
veel handel plaats vond met de 
Canarische Eilanden.
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Welk stukje vlees vindt Rob zelf het lekkerste? “Moeilijke 
vraag, maar een simpele gehaktbal (of de stroganoff variant), 
een kipschnitzel of een malse clubsteak, zijn toch wel de 
favorieten,” aldus Rob. 

Rond zijn 20e had hij alle papieren op zak om als slager aan de slag te gaan. Toch kwam 30 jaar later past echt zijn passie voor het 
slagersvak volledig tot bloei. In 2018 nam Rob van Brussel (54) het slagersmes over van zijn vader en zijn zus. Het familiebedrijf slagerij Van 
Brussel hoopt in 2024 hun 100-jarig bestaan te vieren.

Door Monique Lempens

deswitch

“Mijn vader en ik hebben dezelfde karakters en we hadden destijds andere 
ideeën over de zaak. Dat botste toen nog wel eens. Daarom besloot ik na drie 
jaar bij pap in de zaak om eens te gaan kijken wat de wereld nog meer te 
bieden had. Ik moest nog volwassen worden”, geeft Rob aan. Hij ging zich op 
andere dingen oriënteren zoals reizen, werken in de tentenbouw en via via 
kwam hij in de constructie en bouw terecht. “Ze zagen je ergens werken en 
dan werd je vaak gevraagd voor een andere klus. Zo werd ik tijdens een klus 
in Antwerpen gevraagd om op de BASF-fabriek te gaan werken (ja, die van de 
cassettebandjes!).”

Glimmende hamblikken
Rob kreeg het slagersvak van jongs af aan mee. “Mijn opa en zijn broer zijn 
samen de zaak begonnen. Mijn opa kwam vroeg te overlijden, waarna mijn 
vader op eigen houtje is verdergegaan met een Keurslagerij. Dat deed hij eerst 
vanuit de winkel aan de Maaspoort in Weert, daarna aan de Stationsstraat waar 
wij als gezin ook boven woonden. Als 8-jarig jongetje deed ik al klusjes zoals 
het poetsen van de hamblikken. Ik had geen ander plan dan dat ik slager wilde 
worden. Qua opleiding heb ik een klein uitstapje naar het Bisschoppelijk College 
gemaakt, maar ik kwam er snel achter dat ik op de Lagere Detailhandelsschool 
(LDS) en daarna op Middelbare (MDS) beter op mijn plaats was.” In Helmond 
volgde Rob de Slagersvakopleiding (SVO).

BASF
Door zijn werk bij BASF kwamen ook andere talenten van Rob naar boven. Werken 
met kranen en het zogenaamde riggen* lag hem goed. Daarvoor volgende hij de 
nodige opleidingen om dit uiteindelijk als toezichthouder te kunnen doen en in 
die functie later ook op de zogenaamde cleaning** afdeling. Hij vond het werk 
bij BASF fantastisch. “Er was steeds iets nieuws, nieuwe uitdagingen, maar ook 
hard werken. Als ik terugkijk op de periode in Antwerpen, ben ik blij dat ik die 
heb meegemaakt. Het heeft mij verder ontwikkeld en wat wijsheid gebracht.” 
En al die jaren pendelde Rob op en neer van Weert naar Antwerpen. 

Terug het slagersvak in
“Pap belde op gegeven moment of we konden praten. Mijn zus Lilian heeft 
25 jaar in het slagersvak gewerkt en voor haar was het goed geweest. Pap en 
Lilian wilden de zaak verkopen, maar dat vond pap uiteindelijk toch geen goed 
idee. ‘Is het iets voor jou, de zaak overnemen?’ Die vraag verraste mij enorm, 
daar moest ik wel een nachtje over slapen en thuis bespreken. Mijn vriendin 
Mia gaf aan: ‘Liever meer werken vanuit Weert, dan lange dagen op en neer 
naar Antwerpen.’ De liefde voor het slagersvak en weer een nieuwe uitdaging 
aangaan, gaf voor Rob de doorslag. 

Hoe ging het samenwerken met pap toen? “We waren beiden inmiddels wat 
ouder, zachter en onze wilde haren kwijt - letterlijk en figuurlijk,” lacht Rob. 
“Op sommige momenten komen er kansen op je pad, die je niet zomaar moet 
negeren. Dit was er zo eentje. Ik ben blij dat ik het heb gedaan, ondanks alle 
toestanden als corona en nu de prijs- en loonstijgingen. Ik geniet ervan als 
klanten de winkel in komen en zeggen ‘wat ligt het er mooi bij’ en als ik merk 
dat mensen zich op hun gemak voelen. Klanten maken graag een praatje, dat 
kan en mag hier zeker. Mijn vader maakte ook graag een praatje met de klanten. 
Helaas is pap in december vorig jaar overleden.”

Met de kerst in het vooruitzicht: hoe ziet die eruit bij de familie Van Brussel?
“Als ik op kerstavond thuiskom, zit ik nog vol adrenaline van twee weken 
constant bezig zijn. Als alles goed is gegaan en de klanten de juiste bestellingen 
hebben ontvangen, zijn het team en ik blij. Die flow en euforie moeten eerst 
even zakken.” Bij thuiskomst drinkt Rob dan eerst een paar pilsjes en na een 
paar uur vallen de luikjes wel dicht. De kerst zelf omschrijft Rob als ‘gelukkig 
saai en lekker rustig’. 

Wat staat er bij de slager zelf op het kerstmenu? “Iets dat makkelijk en snel 
klaar is, zodat we ook tijd voor elkaar hebben. Dus bijvoorbeeld een lekker 
kippenpasteitje, zeker geen poeha.”

*Riggen: je geeft dan aanwijzingen om het transport van vaak 
grote objecten te verplaatsen met behulp van kranen, takels en spanners.
**Cleaning: het schoonmaken van vrachtwagens en (grote) machines 
op het terrein met enorme pompen en spuiten.

Van het slagersvak naar 
 de constructie en weer 
   terug als slager
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Voor meer informatie, vragen en/of 
opmerkingen, kunt u mailen naar:  

partijvandearbeidweert@gmail.com of 
GroenLinksWeert@gmail.com

 

     PvdA en GroenLinks regio Weert
wensen u prettige kerst- en feestdagen,

en een sociaal, groen en gelukkig Nieuwjaar
In 2023 hebben de PvdA en GroenLinks 
zich in Weert ingezet voor o.a.:
• Versnelling van woningbouw. Bij de begroting 
is ons voorstel om 1,5 miljoen beschikbaar te 
stellen voor versnelde woningbouw aangenomen; 
hierdoor komen mogelijk honderden huizen 
extra beschikbaar. Wij hebben ook meerdere 
voorstellen gedaan voor de bouw van tijdelijke 
woningen op geschikte locaties. 

• Geen blokkendoos op het oude Philipsterrein. 
Ons verzet tegen de komst van een groot 
distributiecentrum op het oude Philipsterrein 
zorgde er (samen met verzet van de 
buurtbewoners) voor dat uiteindelijk de hele 
raad zich hiertegen heeft uitgesproken. De strijd 
hierover is alleen helaas nog niet gestreden.
• Verkeersveiligheid bij scholen. Zoals bijvoor-
beeld op Leuken, waar het niet altijd overzich-

telijk is voor kinderen om veilig over te steken. 
Ook hierover hebben we aan het college vragen 
gesteld.
•  Behoud van ons cultureel erfgoed.  Bijvoorbeeld 
het opknappen van de Lichtenberg.
• Behoud van onze wijkvoorzieningen. Zo als de 
kwestie Bee-j Bertje rond de zomer. Culturele in-
stellingen moeten gestimuleerd en ondersteund 
worden en niet bij elkaar geschoven en beknot 
uit naam van ‘efficiëntie’. 
• Ondersteuning van inwoners bij administra-
tieve rompslomp. Mensen en organisaties moe-
ten actief geholpen worden met de wirwar aan 
regels en loketten bij contact met de gemeente. 
Bijvoorbeeld als het gaat om toeslagen of duur-
zaamheidsmaatregelen. Wij hebben geprobeerd 
de gemeente hierin een grotere rol te geven. 
 
Ook in 2024 blijven PvdA en GroenLinks 
zich in Weert inzetten voor…
• een sociaal Weert. Met steun voor iedereen; 
waar iedereen kan meedoen en we niemand 
uitsluiten of alleen laten staan. Wij gaan meer en 
vaker de wijken in om met mensen in contact te 
komen en u de kans te geven mee te doen en uw 
mening te geven. 
• extra woningbouw. Iedereen heeft immers 
recht op een betaalbare woning. Bestaande 
bouwprogramma’s worden versneld en er moet 
een duidelijk plan voor de lange termijn komen. 
• lagere energiekosten voor alle inwoners. 
Door het ondersteunen bij verduurzamen en 
isoleren van woningen en de inzet van groene 
energiebronnen zoals zonnepanelen, aardwarmte 
en windmolens. Dit staat hoog op de agenda.
• natuur en cultuur. Verenigingen, natuur, historie 
en alles wat daarbij komt kijken moeten in Weert 
de volle ruimte krijgen. Evenementen als de 
braderie worden in ere hersteld. 
• …en bovenal voor u. Als u zorgen, vragen of 
problemen hebt waar de politiek mee kan helpen, 
neem dan vooral contact met ons op. Wij zijn er 
om heel Weert te vertegenwoordigen. 
 
Doe met ons mee!
U bent altijd van harte welkom om een fractie- 
of ledenvergadering bij te wonen. Op de website 
(weert.pvda.nl) kunt u de vergaderdata, 
-tijden en -locaties vinden. Natuurlijk bent 
u ook van harte welkom om (aspirant-) lid 
te worden.
 
Ook door gewoon al in uw eigen omgeving dat 
sociale Weert uit te dragen bouwen we samen 
aan een Weert voor iedereen.Fijne kerstdagen en   

  een gelukkig 2024



Wij presenteren elke maand een puzzel. Veel vragen gaan over actuele onderwerpen uit het 
Weerterland. De oplossing van deze maand is een woord van 27 letters (oranje vlakjes). Stuur 

uw oplossing vóór 10 januari 2024 naar kappert@weertmagazine.com of naar 
Weert Magazine, Beekstraat 54, 6001 GJ Weert. In de brievenbus op Beekstraat 54 kan ook. 

Onder de goede inzendingen wordt een bon van € 20,- verloot 
van Antje van de Statie, Stationsplein 1 in Weert.

wm-actua-puzzel

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 15 16 17

Op de vorige wm-actua-puzzel kregen wij weer veel goede inzendingen binnen! 
De oplossing was: SINTERKLAASGEDICHTJE
Na loting is de winnaar van de 25 november 2023-puzzel: Simon Verwijlen, Weert 
(prijs: bon € 20,- van Antje van de Statie).

UW Oplossing:
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‘Voetbal is oorlog’ 
zelfs met Kerstmis

mensendingen

Reacties? Mail de redacteur, 
Ton Adriaens, 

mensendingenweert@gmail.com

Kerstmis komt eraan. Het is de tijd van vrede op aarde. De tijd om 
meningsverschillen te overbruggen en elkaar in de armen te sluiten.
Maar de wereld staat in brand! Oekraïne, het Midden-Oosten. Er wordt zelfs 
al gespeculeerd over een derde wereldoorlog. 
Veel te complex voor een stukjesschrijver om er een analyse op los te laten 
of ideeën te opperen richting een oplossing. Om moedeloos van te worden. 
Het zijn conflicten waar geen oplossing voor mogelijk lijkt. Haat wordt van 
generatie op generatie doorgegeven.

Laten we het daarom dicht bij huis zoeken: blussen met de tuinslang. Niet 
de wereld maar de buurt een beetje beter maken. Megalomane gekken als 
Poetin, Trump, Netanyahu of Kim Jong-un bespelen het wereldtoneel. Wij 
simpele zielen zullen het met het parochiepodium moeten doen. Het ‘volk’ 
mag zich niet bemoeien met zaken waar het geen verstand van heeft. Wij 
hebben niet voor niets ‘brood en spelen’ gekregen. En voetbal is volkssport 
nummer één. Als Nederland speelt loopt het parochiezaaltje vol. ‘Voetbal 
is oorlog’ maar ook een verbindende kracht. Op kerstavond 1914 klauterden 
Duitse en geallieerde soldaten uit de loopgraven, wensten elkaar een zalige 
kerst en speelden een partijtje voetbal.

Toch komt mij bij ‘voetbal’ nu de stoom uit de oren! De FIFA is een 
geldmachine die veel gelijkenis vertoont met een criminele organisatie. Die 
arrogante, tot op het bot corrupte Gianni Infantino beweegt zich op het 
wereldtoneel tussen de bovengenoemde gekken. Hij liegt en bedriegt en 
regeert als een verlicht despoot volgens het verdeel en heers-principe. Wij 
laten het gebeuren. De hielenlikkende KNVB, de zijn voeten kussende UEFA 
maar ook spelers en supporters leggen hem geen strobreed in de weg. 
Weet u het nog? 
Het WK werd in 2022 toegewezen aan het steenrijke Qatar, een zandbak 
waar men een voetbal niet van een rugbybal kan onderscheiden en waar 
mensenrechten op grote schaal geschonden worden. Bij de bouw van de 
voetbalstadions kwamen ruim 6500 arbeidsmigranten om het leven. En wat 
zei Infantilo: ‘Het waren slechts drie doden’ en hij stak er in de Raad van 
Europa triomfantelijk drie vingers bij op. 
En wij dreigen het weer te laten gebeuren. Infantilo verkoopt het WK 2034 
aan Saoedi-Arabië. Het land waar kritische journalisten in stukken worden 
gehakt, waar op homoseksualiteit de doodstraf staat, waar lijfstraffen en 
onthoofdingen dagelijkse kost zijn en waar vrouwen nauwelijks rechten 
hebben. Dit kan echt niet. Het verzet begint vandaag! 
‘Proletarische voetbalsupporters aller 
landen verenigt U!’ 
Ons wapen zal het beproefde plastic 
bekertje zijn: het symbool voor het 
platleggen van voetbal. Treedt Infantilo 
ergens op: wij zullen er ook zijn, met 
plastic bekertjes! Is er in ons land een 
voetballer of KNVB-bobo die Saoedi-
Arabië wel ziet zitten: wij storten 10.000 
plastic bekertjes in zijn tuin!  
Nederland gaat NIET  naar het WK 
voetbal in Saudi-Arabië! Onze acties 
zullen zich als een inktvlek 
uitbreiden over Europa en de 
wereld. Wij, het volk, gaan 
deze strijd winnen!

Ja, ja de kerstdagen komen 
eraan. Vrede op aarde. Niet 
druk maken over zaken waar 
je toch niets aan kunt doen. 
Aan me hoela! 

20 21 22 23 24 25 26 27

HORIZONTAAL
5.  Deze pop-up store is in  
 de Langstraat-Weert geopend: Ateljee … .
7.  Speelt de hoofdrol in Antje de Musical 
 (mei 2024 – Stationsplein).
9.  Soort hert.
11.  Het speelplein van basisschool Aan de Bron krijgt 
 een nieuwe kleur: groen … .
12.  Schuttersgilde Sint Lucie uit Nederweert-Eind hield 
 onlangs het jaarlijkse kerst … .
16.  Mytisch wezen.
17.  Leerlingen van Het Palet en Brede School Moesel 
 hebben 140 fruitbomen geplant langs Ringbaan-Zuid, Weert.
19.  Vader.
20.  Bloeiwijze.
21.  Dit koor van RICK trad op 10 december op, 
 op de kerstmarkt in Thorn.
24.  Speelgoed.
27.  Vanaf 8 januari a.s. is dit de nieuwe naam van 
 restaurant Bregje (Oelemarkt-Weert).
29.  Niet vol.
30.  Moeder.
31.  Vanaf 2025 is dit de nieuwe natuurbegraafplaats 
 met crematorium aan de rand van het Weerterbos in Nederweert.
33.  Hier hangen de gordijnen aan.
34.  In dit Nederweerter gehucht is het interieur van 
 de kapel gerestaureerd.
37.  In de Mouttoren (Weert) komt binnenkort het … museum, 
 alles over de historie van de Wertha-brouwerij.
38.  In sporthal Aan de Bron wordt een cursus georganiseerd 
 om deze sport toegankelijker te maken voor een breder publiek.
39.  Verkocht (Engels).

  
VERTICAAL
1. De naam van het kerstconcert in de 
 Paterskerk – Weert (16 december).
2. VV De Kratskrejje Wieërt kent geen prins als 
 voorganger, maar een … .
3. Presenteerde onlangs IVN-lezing “Planten en dieren 
 in het tropisch regenwoud van Frans Guyana en Suriname”.
4. Met dit vervoermiddel maakte Sinterklaas in 
 Tungelroy zijn entree.
6.   Jongensnaam.
8.  Opent op 30 december een nieuwe winkel op het 
 Sint Jobplein – Leuken.
10.  Getij.
13.  Nederlandse Spoorwegen.
14.  Niet voor.
15.  Overblijfsel.
18.  Vluchtige stof.
22.  Harmonie Sint Joseph Weert-Zuid gaat fuseren 
 met het … Orkest.
23.  Op 10 december vond er een open wandeling plaats in 
 de woonwijk Fatima; hoe heette deze vroeger?
25.  Niet volwassen.
26.  De titel van de Aldenborgh-lezing (4 december): 
 “Het … doorheen de eeuwen”.
28.  Dat wil zeggen.
32.  Niet leuk voor spinnen.
35.  Gat.
36.  Lichaamsdeel.

PLANTENCENTRUM OSPEL

UNIEK IN NEDERLAND
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Diverse mini kerstbomen 
in pot verkrijgbaar

Fijne Kerstdagen en voor 2024 een 
inspirerend tuinjaar toegewenst
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Laarderweg 96 - Weert • 0495-531 222 • klusfix@home.nl • www.klusfix.nl

onderhoud 
renovatie 
verbouwingen 
timmerwerk

Dé Erkende Verhuizer in en om Weert
met Opslagdienst / containeropslag

0495 - 749 444  | www.rikdieteren.nl

Vacatures: www.werkenbijrikdieteren.nl

De enige contactlenzen speciaalzaak voor Weert en omstreken

Wilhelminasingel 185 • 6001 GS Weert • T: 0495 - 544588 • www.mennenendecock.nl
Ma: 13 - 18 u,  Di t/m Woe: 9 - 18 u,  Do: 9 - 21 u, Vrij: 9 - 18 u,  Zat 9  - 17 u

Wij werken met 2 volledig gedi-
plomeerde contactlensspecialisten 
waarvan 1 HBO optometrist

Alle soorten contactlenzen passen 
we aan en kunnen we leveren

Eerst 2 maanden gratis 
contactlenzen proberen voordat
 u beslist

Elke dag van de week een 
contactlensspecialist aanwezig

Onze optometrist doet 
oogonderzoek op verwijzing 
van uw huisarts met 
vergoeding door uw
ziektekostenverzekering (NL)

   De volgende uitgave van
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Weert
Roermondseweg 87
6004 AR Weert
0495–58 07 00

Roermond
Jacob Romenweg 8
6042 EZ Roermond
0475–32 22 99

Echt
Rijksweg Noord 3
76102 BM Echt
0475–48 12 50

Autoheurkens.nl/renault

extra inruilwaarde tot

€ 3.000
Koop dit jaar een nieuwe Renault en ervaar de voordelen van de 
5 zekerheden; profiteer van extra inruilkorting tot € 3.000, 5 jaar 
garantie, 5 jaar routeservice in heel Europa en voorkom tot € 1.000 
belastingverhoging. Bekijk het aanbod bij Auto Heurkens.

DE 5 ZEKERHEDEN
VAN RENAULT

Het aanbod van de 5 zekerheden geldt alleen voor modellen uit voorraad en met een uiterste registratiedatum 
van 31 december 2023, daarnaast geldt het aanbod niet op de nieuwe Espace en de nieuwe Megane E-Tech 
electric. in de actievoorwaarden lees je welke voorraadmodellen in aanmerking komen voor de vijf zekerheden.


